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AVTOHISA JAKOPEC
Pooblaščen servis - prodaja vozil
Kosovelova 16, 3320 Velenje, tel./fax: 063/855-975

OPEL
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UGODNI KREDITI *a 1
do 5 let za nova in
rabljena vozila je imeti OPEL
LEASING na 5 let
možnost
TESTNIH VOŽENJ ! 
STARO ZA NOVO

Originalni rezervni deli, dodatna 
oprema, avto alarm, 

kleparstvo - ličarska dela

Ime zaupanja -AVTOHIŠA JAKOPEC VELENJE

DRAVOGRAD
Trgovina na veliko in malo d. d. 
Dravograd, Trg 4. julija 46

OD TOD
- Za Vas

Vsak Dan - 
POVSOD
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UPRAVA, d.d., DRAVOGRAD SKLADIŠČE SLOVENJ GRADEC

tel.: 0602/83-641, 83-652 tel.: 0602/42-551, 42-553, 42-591



Karikirano

- Zdi se mi, Fonza, da so naju že prehiteli!

JiJyju m jjj’yiJyyJjJjju \\mm
V slovenski referendumski vojni je nastopilo premirje. 
Polegle so se poletne vročice, mrzlično pa se bližajo 
jesenski lx>ji za naklonjenost volilcev. Predvolilni golaži 
se bodo kuhali po starem, že preizkušenem receptu. 
Stranke in strankice bodo spet opletale kot berač s 
prazno malho, s svojimi programi in kandidati. Komu 
verjeti?
Resne analize navajajo, da volilci starim strankam ne zau
pajo in ne vedo, koga voliti. Ker pa je časa za vzpostav
ljanje novih strank in promocijo pravili kandidatov pre
malo, je tu predlog za svojevrsten, brezplačen referen
dum. Ni še prepozno zanj. Brez formalnega razpisa se ga 
lahko posiužijo vsi v rednem predvolilnem postopku, če 
se le udeležijo shodov volilcev. Priporočani, da se 
udeležite vseh in vsakemu kandidatu postavite eno samo 
vprašanje:

KAM SPRAVITE SVOJE SMETI?

Kandidati Ixxlo v zadregi pričeli naročati strokovne ana

lize o ravnanju z odpadki, da bi ustregli volilcem. Za 
denar v predvolilnem času ne bo dileme. Predlogov o 
urejanju deponij, ločenem zbiranju odpadkov, predelavi 
sekundarnih surovin in gradnji regijskih sežigalnih 
naprav bo kar mrgolelo. Mediji bodo z veseljem pred
stavljali vse predloge in njihove zagovornike, da volilcem 
ne lx> težko izbrati pravih poslancev.
Predvolilnih obljub po izvolitvi kandidati zagotovo ne 
bodo pozabili. Treba jim je le postaviti rok in določiti 
sankcije. Začasne deponije bodo pred poslančevimi vrati, 
dokler obljubljeno ne bo izvršeno.
Če se boste pridružili predlogu, bo letošnja jesen obe
tavna in zttnimiva.Predstavljajte si raj p<xi Triglavom, kjer 
lx> po volitvah zraslo 88 vzorno urejenih smetišč, kolikor 
je volilnih okrajev.
Ker ustava ne omogoča volilcem, da bi nesposobnega 
poslanca odpoklicali, ga lahko z začasnimi deponijami 
prisilimo k delu za lastni in narodov blagor.O

Idealist

• Politik fe širok človek ozkih nazorov.
• Deloholiki ne ceni{o šaša.
• Kdor nima nič, je vsega sit.
• Če ne živiš zase, boš zlahka umrl za druge.
• Ni vsak akt aktualen.
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Ravne na Koroškem 
Glavni in (xlgovomi urednik 
Vojko Močnik.
Računalniški prelom:
Grafični studio Ivko, Ravne.
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Naslov uredništva:
Ravne na Koroškem, Prežihova 24, 
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V ospredju

Boj za železarsko 
dediščino

LOVENSKE 
ŽELEZARNE SO V 
ČASU PODRŽAV- 
LJENJA ZAPOSLO
VALE VEČ KOT 13 

TISOČ DELAVCEV, DANES 
JIH JE ŠE 8548. V LETOŠNJEM 
LETU BODO PROIZVEDLI 
ZA 740 MILIJONOV NEMŠKIH 
MARK, OD TEGA BODO ZA 
503 MILIJONE MARK 
PRODALI NA TUJEM. 
SLOVENIJA JE NA NAJRA
ZLIČNEJŠE NAČINE V 
SANACIJO DOSLEJ VLOŽILA 
OKOLI 500 MILIJONOV 
MARK, V ZADNJIH SEDMIH 
LETIH SO V SLOVENSKIH 
ŽELEZARNAH ZAMENJALI 
ŠEST DIREKTORJEV.

To so gotovo podatki, ki zbujajo vso 
pozornost, Slovenske železarne pa so 
ali bodo (posebej v tem predvolilnem 
obdobju) tudi zaradi raznih političnih 
intrig v ospredju pozornosti. Mežiška 
dolina in Koroška sta še vedno v veli
ki meri odvisni od »fabrike« in zato so 
dogajanja v njej in okrog nje vedno 
zanimiva. Tokrat je v prvem planu 
privatizacije in strategija do leta 2005. 
Okrogla miza Železarno vrniti 
Korošcem podružnice sindikata 
kovinske in elektro industrije 
Slovenije, organizirana na Ravnah, je 
naletela na precejšen odmev in 
odprla nekaj pomembnih vprašanj. 
Če ne drugega, sindikat tudi na ta 
način prisili vodstvo, da o 
posameznih problemih javno spre
govori. Ravenski sindikalisti so 
namreč predlagali amandma k 
zakonu o privatizaciji državne last
nine, in sicer v duhu, da država pre
nese kapital na posamezne 
železarske družbe in privatizacija 
nato poteka na ravni teh družb. 
Vendar pa so si zaenkrat ravenski 
sindikat (v sistemu SŽ ima preostali 
del sindikata SKEI drugačno stališče 
kot na Ravnah) in vodstvo slovenskih 
železarn ter vlada še na dveh brego
vih.
Korespondenca med ravenskim 
sindikatom in vodstvom koncerna 
Slovenske železarne je bila v zadnjih 
mesecih bolj ostra. Mag. Alojz 
Vrečko, predsednik Uprave SŽ, d.d., 
ki sindikalistom na Ravnah očita po
pulizem in politično motiviranost, je 
med vrsticami kritiziral medijske 
nastope sindikalnega liderja Janka 
Dežmana, medtem ko je Dežman 
nezadržno načenjal nova vprašanja 
okrog privatizacije. Aksiom svolxid- 
nega sindikata je: privatizacija na 
ravni posameznih dmžb, tako kot so 
bile te podržavljene, tako naj jim

državni zbor na tej ravni omogoči pri- 
vatizadjo.

SINDIKAT
TAKO...

Janko Dežman pravi: -Ko smo febru
arja letos glasovali o zahtevi, naslovl
jeni na vlado Republike Slovenije, za 
pospešitev sprejema zakona o priva
tizaciji državne lastnine, je več kot 
2000 delavcev glasovalo za 
ustanovitev vmesnega holdinga v 
okvirih nekdanje Železarne Ravne. 
To pa še zdaleč ni populizem, kot ga 
nam t)čita vcxlstvo, ampak odraz real
nosti, prizadevanj za večjo ekonom
sko in statusno samostojnost, za 
drugačno organiziranost. Tudi vodilni 
ljudje posameznih družb podpirajo 
takšno naravnanost, vendar si zaradi 
centralizacije odločanja v Ljubljani in 
zaradi njihove vloge nekakšnih 
državnih uradnikov tega ne upajo 
povedati na glas.*
Janko Dežman tkxlaja, da v sindikatu 
na tej stopnji niso azmišljali o ukinjan
ju ljubljanskega koncema, seveda pa 
jih animajo tudi številke o stroških 
koncema v Ljubljani v rimerjavi z nje
govo učinkovitostjo. Prepričani pa so, 
da bi na avnah lahko dosegli večje 
uspehe, če bi bile družbe med sabo 
ovezane.
O rezultatih okrogle mize na Ravnah 
je SKEI obvestil tudi ministrstvo za 
ekonomske odnose in razvoj ter 
državnega sekretarja za privatizacijo 
dr. Eda Pirkmajerja. V tem pismu 
med drugim pišejo, da so bili na 
okrogli mizi pomisleki in vprašanja 
glede upravičenosti njihovega pred
loga, češ da naj bi svoje zahteve in 
trditve podkrepili tudi s številkami. 
Zato pravijo, da bodo v sindikatu 
prisiljeni v kratkem posredovati tudi 
nekatere prxlatke o uspešnosti poslo
vanja koncerna, s posebnim 
poudarkom na družbah ravenske 
lokacije. Sindikat dodaja, da bi to 
lahko pomenilo novo afero, zato 
doslej teh problemov niso txlpirali.
V sindikatu že nekaj časa opozarjamo 
na dvojnost strategije koncerna. Na

eni strani poudarjajo nujnost velikega 
koncema in dokazujejo z izkušnjami 
v svetu, na drugi strani pa v strategiji 
razvoja zapišejo, da so tudi 
proizvodne družbe predvidene za 
dezinvestiranje. -Na Ravnah pa vemo, 
da so že bili poskusi odprodaje 
Nožev in Armatur, torej družb, ki so 
delale z dobičkom. Če Ixxlo odpro
dali družbe, ki dobro poslujejo, 
potem nam bo na koncu ostala še 
metalurgija in slabše stoječa podojet- 
ja. Na Ravnah se bojimo, da bi se tudi 
nam zgodil TAM,* pravi Janko 
Dežman, ravenski železarski SKEI pa 
je že pred časom pozval vladno 
delovno skupino za preprečevanje 
ošk(xlovanja družbenega kapitala, da 
bi pregledali tudi poslovanje v 
Slovenskih železarnah. Po 
prepričanju sindikata bi imela kaj 
videti, poselxj okrog projekta oklep
nega vozila Pandur, štorske Livarne, 
projekta SER na Ravnah in ptxlobno.

...VODSTVO
DRUGAČE

Mag. Alojz Vrečko ima na vprašanja 
in zahteve sidnikata svoje txlgovore. 
Takole pravi: -Sistemski zakon, ki naj 
bi uredil prašanje privatizacije, je še v 
parlamentarni proceduri in ni 
mogoče zanesljivo napovedati, kdaj 
bo zakon sprejet in kakšne rešitve tro 
prinesel. Ne zdi se mi primerno in še 
manj koristno, da bi javno polemiziral 
z nosilci ravenske ideje o večji 
samostojnosti, ki v sebi nosi tudi 
zamisel o ponovni txlcepitvi txl osta
lih slovenskih jeklarjev. Na okrogli 
mizi na Ravnah smo poudarili, da 
takšno ravnanje ne ogroža samo cil
jev slovenske jeklarske industrije, 
ampak v enaki meri tudi njih same. 
Zanimivo, da je to uvidel tudi njihov 
rojak, koroški poslanec in pod
predsednik Državnega zbora dr. 
Vladimir Topler, ki jim je svetoval, da 
amandma umaknejo.
Tudi vodstvo Slovenskih železarn je 
sprejelo svoja stališča do postopka in 
vsebine privatizacije. Posredovali 
smo jih pristojnim vladnim organom,

nadzornemu svetu in tudi 
sindikatom. V našem konceptu se 
zavzemamo predvsem za to, da bi 
slovensko jeklarstvo po izvedeni 
sanaciji ostalo združeno in v slovens
ki lasti. Z ozirom na burno pred
zgodovino, tu mislim na zapiranje 
določenih programov, kot so plavži 
na Jesenicah in v Štorah ter s tem 
povezane igube velikega števila 
delovnih mest (od podržavljenja do 
danes se je število zaposlenih v SŽ 
zmanjšalo od 13 000 na 8548 ), bi 
tako brez pravnega nasledstva ostalo 
kar nekaj tisoč delavcev, ki ne bi 
imeli kam vlagati svojih certifikatov 
ter uveljavljati svojih zadolžnic za 
manj izplačane osebne dohodke.
To pa je mogoče le z izvedbo lastnin
jenja preko koncerna, kjer bi vsi 
zaposleni, bivši zaposleni in upoko
jenci, ne glede na lokacijo, program 
ali delovno mesto, lahko bili v enako
pravnem položaju.
Po naših izračunih je zadolžnic za 
manj izplačane osebne dohodke in 
nevloženih certifikatov naših 
delavcev še za okoli 8,8 milijarde 
tolarjev, kar bi lahko predstavljalo 
med 15 in 18 odstotkov vrednosti traj
nega kapitala koncerna Slovenskih 
železarn. Razlogov, da se lastninimo 
na ravni koncema, pa je seveda še 
več, nenazadnje tudi finančna sanaci
ja, ki je potekala pretežno preko kon
cerna s številnimi zelo obsežnimi 
finančnimi operacijami v tekoče 
poslovne procese, kakor tudi v 
odstranjevanje nakopičenih starih 
duhioz in obveznosti iz preteklega 
kriznega obdobja.«
Vrečko zavrača namigovanja okrog 
oškodovanja družbenega
premoženja. Za celoten koncern pa 
Vrečko pravi: »Poslovanje Slovenskih 
železarn za leto 1994 in 1995 je pre
gledala neodvisna revizijska hiša. 
Revizija je potrdila poslovne rezultate, 
ki jih vcxlstvo Slovenskih železarn 
redno, tromesečno dostavlja Vladi 
Republike Slovenije. Namigi sindika
tov in njihova prijava, katere vsebine 
sicer ne poznam, se najbrž nanaša na 
postopek privatizacije tako imeno
vanih C dmžb, to je storitvenih služb, 
in na dezinvestiranje poslovno
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Komentar
nepotrebnega premoženja. Rekel bi, 
da zavestnega oškodovanja gotovo ni 
bilo. Res pa prihaja do razlik med 
knjižno vrednostjo prodanih sredstev 
premoženja ter dejansko doseženo 
tržno ceno. To pa predvsem zaradi 
tega, ker so posamezne družbe v 
preteklosti prikrojevale svoje bilance 
in v njih izkazovale dosti višjo knjižno 
vrednost premoženja. Pri vseh teh 
postopkih delamo javno, z razpisi. Za 
vsako prodajo premoženja si pridobi
mo cenitveno poročilo zapriseženega 
sodnega cenilca. Večina naših dezin- 
vesticij je v končni fazi neposredno 
potrdila tudi Vlada Republike 
Slovenije.«

STRATEGIJA JE 
ŠE POSLOVNA 

SKRIVNOST
V zadnjih letih so v Slovenskih 
železarnah odprodali za več deset 
milijonov mark premoženja, večina s 
področja tako imenovanega 
družbenega standarda. Bile pa so tudi 
želje, da bi tujcem odprodali tudi 
proizvodne družbe, na kar opozarja 
tudi Dežman.
Mag. Lojze Vrečko:«Že decembra leta 
1993 je Vlada Republike Slovenije 
sklenila, da si moramo v Slovenskih 
železarnah z dezinvestiranjem 
poslovno nepotrebnega premoženja 
v okviru sanacijskega programa sami 
pridobiti vsaj 30 milijonov mark, ki bi 
jih namenili za pokrivanje izgub in 
nove naložbe. Ta sklep smo doslej v 
celo presegli, saj smo v zadnjih dveh 
letih dezinvestirali za več kot 40 mili
jonov mark. Najbolj so vsekakor 
odmevale naše dezinvesticije s 
področja tako imenovanega 
družlrenega standarda, pa tudi proda
ja traktorske hale v Štorah. Sleherni 
tolar iz teh dezinvesticij se je vrnil v 
naše proizvodne družbe, bodisi v 
obliki obratnih sredstev bodisi v obli
ki sredstev za nove naložbe. Glede 
prodaje posameznih družb sicer 
obstoji star sklep bivšega upravnega 
odlx>ra, to je predhodnika sedanjega 
nadzornega sveta, po katerem je ses
tavljen spisek prodaje posameznih 
družb, torej ne le njihovih sredstev in 
premoženja.
Doslej je iz tega spiska realizirana le 
prodaja družbe Žična Celje. Ker s 
prodajo celotnih družb ni bilo 
najlroljših izkušenj, sklepa upravnega 
odbora doslej tudi nismo realizirali, 
čeprav je res, da smo imeli kar nekaj 
ponudb, tudi za ravenske Nože in 
Armature Muta. Večkrat smo tudi 
javno povedali, da želimo v družbah,

ki neposredno predelujejo doma 
proizvedeno jeklo, povečati predela
vo od sedanjih 10 na vsaj 20 
odstotkov, če ne še več. Prodaja teh 
družb bi prišla v poštev le v primeru, 
če nam z lastnimi silami ne bi uspelo 
družb obdržati na primernem 
konkurenčnem nivoju.«
Poslovna strategija do leta 2005 
zaenkrat ostaja še poslovna skrivnost, 
kar sindikat zelo moti. Menijo 
namreč, da bi morali sodelovati v fazi 
njenega snovanja in se bojijo, da 
Ixxlo seznanjeni šele takrat, ko bo že 
vse odločeno. Vendar prvi mož 
Slovenskih železarn na te očitke tako 
odgovarja:
»Povsod po svetu v tržnih gospo
darstvih razvojno strategijo podjetij 
določajo lastniki. To naj bi veljalo tudi 
v našem poslovnem sistemu. 
Slovenske železarne sicer že imajo 
svojo razvojno strategijo do leta 2000, 
katera omejuje letno proizvodnjo na 
ravni največ pol milijona ton litega 
jekla. Predvidena je specializacija pro
gramov: ploščati program na 
Jesenicah in dolgi program na 
Ravnah, s proizvodnim obratom v 
Štorah. Glede na razvoj tržne situacije 
pri nas in v svetu nam je vlada v 
marcu naročila, da do konca tega leta 
pripravimo dopolnitev naše razvoje 
strategije do leta 2005, skupaj s 
potrebnimi vlaganji. Priprava te nove 
razvojne strategije je še v delovni fazi. 
Na upravi smo že obravnavali razvoj
ne strategije posameznih družb, 
skupno strategijo koncema pa bomo 
predložili nadzornemu svetu pive dni 
septembra.
V dopolnjeni strategiji zagovarjamo 
dosledno specializacijo proizvodnih 
programov, na primer proizvodnjo 
vijakov nameravamo iz treh družb 
prenesti v eno družbo. V tistih 
primerih, kjer še obstajajo velike 
dileme glede posameznih proizvod
nih zmogljivosti, kot je okrog 
jeklarskih in valjarskih zmogljivosti v 
dolgem programu, pa bomo najbtž 
predlagali, da se z dokončnimi 
odločitvami glede selekcije teh 
zmogljivosti še nekaj časa počaka. 
Pustili lx>mo tudi variantne predloge, 
o katerih se Ixrmo odločali kasneje. V 
tej fazi gre torej za izrazito strokovne 
razprave, ki pogojujejo uporabo 
številnih poslovnih podatkov in 
narekujejo izdelavo večjega števila 
simulacij in variant. Zato smo v tej fazi 
vsa gradiva, ki se nanašajo na obliko
vanje nove razvojne strategije, pro
glasili za poslovno tajnost. Po obrav
navi in verifikaciji na nadzornem 
svetu pa bomo naše predloge posre
dovali vladi, s tem pa Ixxlo ta gradiva 
dostopna tudi javnosti.« □

(mp)

Kronična
zaprtost
Piše: Edi Prošt

Ko so pred dobrim četrtstoletjem mšili velenjsko progo, 
torej železniško povezavo Koroške s Slovenijo po najbližji 
naravni inačici, seveda nihče ni predvidel, da bomo še 
danes, 26 let po tem dejanju, tako hudičevo slabo promet
no povezani z osrednjo Slovenijo. Posebej letos je phti 
južneje od Hude luknje prava muka in semaforji pred to 
naravno oviro marsikomu načenjajo varovalke in silijo v 
razmišljanje o pokrajini Koroški in Korošcih na drugačen, 
bolj izostren način.

Zlasti pa se nam postavlja vprašanje odnosa države do tega 
svojega bolj ali manj amputiranega dela in vprašanje 
naslovljeno na nas same - ali smo res tako zanikani, da tega 
odnosa ne znamo postaviti na takšno špico, da bo toisto 
državo zbodla na pravem mestu.

Brez dvoma gre za interes, ki je skupen od Podvelke do 
Mislinje ali Čine. Vsa nemoč tega interesa pa je tudi, da v 
novih občinah (pa tudi v prejšnjih ni bilo bolje) tega skup
nega interesa ne zasledimo v kratkoročnih, srednjeročnih 
ali dolgoročnih programih, da tega interesa ni v novodob
nih političnih strankah, ki bi po svoji naravi vendarle 
morale presegati občinske meje, da skratka skupnega lobi
ranja, ki je alfa in omega udejanjanja takega interesa, ni. 
Zato je že prav komično, da se Črnjani o povezavi preko 
Šentvida laže sporazumevajo z Velenjem in Šoštanjem kot z 
Mežico ali, ne daj bog, z Radljami ali pa Slovenjegradčani 
oziroma Mislinjčani, z Velenjčani in državo laže kot z 
Ravenčani. Tudi zato bo cesta skozi Hudo luknjo tudi po 
rekonstrukciji samo malo manj ovinkasta, pa še vedno 
daleč od sodobne magistralke - in tudi zato v zadnjih dveh 
letih ne gre nikamor rekonstrukcija ceste Črna - Šent\'id. 
Zalo nam pregorevajo varovalke, kadar se odpravljamo na 
jug. Naš skupen interes v odnosu do države očitno ni 
interes države do Koroške, moči, da bi ta odnos spremenili, 
nimamo. Dokler bodo župani skrbeli samo za to, kako 
bomo potovali med Koprivno in Ribnico in si zatiskali oči, 
da svoje gospodarske in dnige interese moramo uveljavljati 
še kje dlje, bo pač tako. Ali pa bomo vendarle še kdaj videli 
čez občinske plotove!? Skupaj z novimi poslanci v 
Državnem zborukJ
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Zaplet okrog imena časopisa PREPIH je Združena lista sklenila rešiti sama. Tako so nam sporočili iz njihovega uredništva in 

tako bo za vse tudi najbolj prav. Sodbo o (ne»upravičenosti naše reakeije ob izidu prve številke glasila ZLSD naj si bralci ust
varijo sami. Objavljamo faksimile dopisa uredništva koroškega Prepiha vodstvu Združene liste in njihov odgovor na naše 

pisanje.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV 
- predsedstvo, g. Janez Kocijančič 
LJUBLJANA, Levstikova ul. 15

Spoštovani!
V uredništvu koroškega časopisa PREPIH smo bili nemalo presenečeni in 
ogorčeni, ko smo izvedeli novico, da ste v ZLSD pričeli izdajati strankarsko 
glasilo z enakim imenom. Dovoljujemo si vas spomniti, da naš 
štirinajstdnevnik izhaja že preko pet let in da smo v tem času utrdili status 
neodvisnega in strankarsko neopredeljenega časopisa. Vaša neodgovorna 
poteza nam zato povzroča neposredno in posredno materialno in moralno 
škodo, posebej še, ker tudi tipografija črk v naslovu vašega časopisa 
sumljivo posnema našo logotipno podobo.
Pravimo: spomniti, ne seznaniti, kajti prepričani smo, da ste pred izidom 
časopisa preverili registrirane naslove v vladnem uradu za informiranje, kot 
to naredi vsak izdajatelj, ki da kaj nase in na svoje ime. Prepričani smo tudi, 
da obstaja v slovenskem jeziku še veliko primernih pojmovnih zvez, ki bi 
lahko izražale vsebino vašega časopisnoizdajateljskega koncepta in se vam 
ne bi bilo treba zatekati v plagiat že uveljavljenega imena PREPIH. 
Pozivamo vas, da ponovno razmislite o naslovu vašega strankarskega 
časopisa, ki je sicer lahko prijetna osvežitev v slovenskem 
komunikacijskem prostoru. Upamo in želimo, da boste dobronamerno 
razumeli našo reakcijo in v najkrajšem možnem času popravili svojo 
napako. V nasprotnem primeru bomo prisiljeni preučiti in uporabiti vsa 
pravna sredstva za prepoved izhajanja vašega časopisa pod sedanjim 
imenom, poleg tega pa zadevo predati v razsodbo častnemu razsodišču pri 
Društvu novinarjev Slovenije in o njej obvestiti širšo slovensko javnost. Ne 
dvomimo, da bo javnost znala presoditi, kdo si je v konkretnem primeru 
privoščil nelojalni plagiat in kdo je bil pri tem neposredno oškodovan.
V pričakovanju vašega odgovora, s spoštovanjem:

Direktor ČZPVORANC
Glavni in odgovorni urednik Prepiha 

' , Vojka Močnik
V^CZP VORANC d.o.o.

Spoštovani gospod Vojko Močnik

Ob koncu meseca avgusta bo izšla druga številka glasila Združene liste socialnih demokratov. 
Slab mesec po izidu prve številke Prepiha lahko z gotovostjo trdimo, da je glasilo močno 
odjeknilo v slovenskem medijskem prostoru. Zanimiva in živopisna podoba, duhoviti 
pnspevki, rahlo začinjena vsebina in svojevrsten način razdeljevanja so med bralci sprožili 
precej odzivov. Na naš naslov vsakodnevno dežujejo pisma pohval. Čestitk, raznih mnenj in 
predlogov, kako naj vsebino časopisa še dodatno obogatimo.

Žal pa v življenju vse preradi veljajo Murphyjevi zakoni in tudi pri Prepihu je "moralo" priti 
do neljubega zapleta. Ob registraciji časopisa nam na pristojnem ministrstvu niso znali 
povedati, ah v Sloveniji že obstaja kak časopis s podobnim imenom (mnenje številka 415 - 
761/96). Kmalu po izidu prve številke Prepiha pa se je izkazalo, da sc tako imenuje tudi 
koroški štirinajstdnevnik, lokalni prekraursk? časopis in glasilo osnovne šole v KnŠah

Kmalu so začele iz uredništev omenjenih časopisov, tudi iz vašega, deževati kritike m 
pripombe na račun imena našega časopisa. Obdolžili ste nas kraje imena in tipografije, 
arogance, intelektualne lopovščine, nc da bi se sploh pozanimali, zakaj je prišlo do 
podvajanja imena

Združena lista socialnih demokratov ni stranka, ki bi želela komu kaj ukrasti, prav tako ni 
stranka, ki nc bi znala sprejemati kritike, kadar je ta utemeljena. Čeprav se imamo za pomoto 
zahvaliti tudi neinformiranosti kulturnega ministrstva (ki ureja zadeve okrog registracije 
časopisov in glasil), bomo konflikt, ki nc koristi prav nikomur, končali sami. Ime našega 
glasila bomo spremenili, tako da ne bo motil bralcev lokalnih Prepihov, hkrati pa bo ostal 
dovolj prepoznaven za vse, ki so žc prebrali prvo številko Prepiha Združene liste socialnih 
demokratov. S tem bo izginil tudi občutek, da logotip našega Časopisa spominja na koroški 
Prepih, dasiravno v uredniškem odboru že do sedaj nismo opažih kakšne bistvene 
podobnosti.

Še več Poslanska skupina ZL bo vložila predlog spremembe 9. Člena Zakona o avtorskih in 
sorodnih pravicah, ki bo poskrbel, da bodo imena, oznake in podobe javnomnenjskih glasil 
avtorsko varovane. Tak zakon bo onemogočal, da bi v Sloveniji poslej prihajalo do zapletov 
zaradi podobnosti med glasili.

Kar pa se tiče vaše ponudbe o prodaji Prepiha na ulicah, vam sporočamo, da bi bilo 
piedstavmkom vodstva ZL v veselje m čast, Če bi našo kolportersko akcijo razširili tudi na 
vaš časopis. Ob dragi volilni kampanji, ki je pred nami, je vsaka provizija še kako 
dobrodošla.

V upanju, da v prihodnosti nc bo več prihajalo do podobnih neljubih zapletov, vas prav 
prisrčno pozdravljamo.

UREDNIŠKI ODBOR

V Ljubljani, 23. avgust 1996

ZDRUŽENA LISTA
socialnih demokratov

V HIŠI Z MONTAŽNO FASADNO OBLOGO

Lia®FAS
m arnem m 0© ^©tpa®

PROIZVAJA IN PRODAJA:
n 0602 85 230,85 640 

SE PRIPOROČAMO!

S SGP KOGRAD 
J&S. DRAVOGRAD
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Naša anketa

Od leve proli desni: Milan Vožič, Vera Šlerk, Mariin Prilržnik, Vikica Štamulak, Jože Kimperk in Dana Verdinek

V

Železniške proge Dravograd - Velenje danes ni več in je 
morda nikoli več ne bo. Prav te dni je minilo natanko 26 let, 

ko so začeli delavci Železniško transportnega podjetja 
Maribor demontirati železniško progo.

Leta 1968 je bil na tej progi ustavljen 
potniški promet, leto dni za tem pa še 
transportni. Proga je doživela svoj 
usodni dan avgusta 1970 leta, ko je 
prišlo do demontaže železniških tirov 
in pragov. Nekaj let je bila osamela 
železniška trasa netitxaknjena, pozneje 
pa so razrušili še to. Ljudje takratnih 
olxin Slovenj Gradec in Dravograd so 
bili že txl začetka, ko se je šušljalo, da 
ixxlo ukinili železniško progo, proti, 
tudi podpis peticije ni pomgal za 
ohranitev proge. Pri cxllocitvi ni nihče 
upošteval želj občanov niti jih za 
mnjenje ni vprašal. Ljudje Mislinjske 
doline in njenih bljižnjih zaselkov so 
že takrat vedeli, da z odstranitvijo 
železniške proge po dolini ne bo 
nikoli več vozil vlak, na račun tega pa 
se lx) uničevala cesta. Za ohranitev 
železniške proge Dravograd - Velenje 
takratni skupščini občin Slovenj 
Gradec in Dravograd nista napravili 
ničesar, tudi obe olxinski konferenci 
takratne SZDL sta stali ob strani.
Danes po 28. letih, odkar so progo 
ukinili in po 26. letih, odkar so jo

demontirali, se ljudje teh dogodkov še 
živo spominjajo. Spominjajo se jih tudi 
naši naključno izbrani akentiranci:

Milan VOŽIČ, Otiški vrh: *Na železnici 
sem bil zaposlen celih 38 let, najprej 
kot progovni delavec, potem kot kret- 
nik na železniški postaji v Otiškem 
vrhu. Na železnico me vežejo lepi, pa 
tudi slabi spomini, pa vendar se mi zdi, 
da je bilo lepo. Kot kretničar sem več 
let zapiral in txlpiral železniške zapore 
in ko sem <xlšel v pokoj, so uredili, da 
so se zapore odpirale in zapirale 
avtomatsko. Ni bilo prav, da so ukinili 
in tako rekoč uničili železniško progo 
(xl Dravograda do Velenja. Po tolikih 
letih se še vedno sprašujem, komu je 
bila napoti in kdo je imel od tega 
koristi.-

Vera ŠTERK, Gornji Dolič: -Po tolikih 
letih se še živo spominjam tistega 
trenutka, ko je zadnjikrat peljal vlak 
skozi Hudo luknjo. Njegovo piskanje v 
slovo je bilo tako otožno,da vam ne 
morem povedati. To je bil za vse, ki

smo živeli z železnico, velik šok. Ko je 
vlak peljal zadnjikrat, so nam stopile 
solze v oči. Še danes se sprašujem, ali 
je bilo sploh treba zropati železnico. 
Nepopravljiva krivica se ne lx> nikoli 
popravila,-

Martin PRITERŽNIK. Slovenj Gradec: 
•Da so ukinili železniški promet na 
progi Dravograd - Velenje in pozneje 
še demontirali progo, je bila prava 
norija in traparija. Jaz sem se v tistih 
časih veliko vozil z vlakom in prijemo 
je bilo. Le kako so lahko nekateri to 
sploh (xlloèili in napravili tako veliko 
škodo? Zagotovo bi morali vprašati 
širši krog ljudi, ali naj se železnica 
ukine ali ne. Tedaj so rekli, da je 
narentabilna, zdaj pa se sprašujem, ali 
je bila rentabilna v Srbiji, kamor so jo 
baje prtxlali.-

Vikica ŠTAMULAK. Šmartno pri 
Slovenj Gradcu:* Če kdaj, potem je 
prav pred 26 leti Mislinjska dolina 
doživela največjo katastrofo, ko so 
demontirali železniško progo. Vsa leta

sem živela neposredno ob železniški 
progi. Ko je mimo peljal vlak, je bilo to 
za mene nekaj najlepšega. Mislim, da 
taka zadeva ne bi smela zastareti in bi 
moral za škodo nekdo odgovarjati. 
Prava sramota je. Naši dedje so v 
težkih pogojih zgradili to progo in niti 
sto let starosti ni dočakala. Prava 
sramota!-

Jože KIMPERK, Dovže: * Uničenje 
železniške proge med Dravogradom 
in Velenjem je bila po mojem mnen
ju nepremišljena poteza. Ne morem 
doumeti, da je laliko takrat nekdo (ali 
pa jih je bilo več?) txlkxil, da se proga 
proda za staro železo. Če se dobro 
spomnim, je bilo v tistih časih tudi 
vprašanje obstoja železnice Ljubljana - 
Kamnik. In poglejte, tam tega ljudje 
niso pustili. Čeprav nekaj časa tam 
vlak ni vozil, so ohranili vsaj železni
co,in danes vlak zopet vozi. Tako bi 
moralo biti tudi pri nas! Zagotovo bi še 
danes imeli železnico.*

Dana VERDINEK. Spodnje Dovže:* 
Tudi jaz mislim, da je bila ukinitev 
železnice po Mislinjski dolini ena 
največjih napak stoletja. Če so že 
tikinili promet, bi vsaj železnico pustili 
nedotaknjeno do tistega časa, ko bi 
razmere terjale drugačne odločitve. Ne 
vem, kaj so takrat za ohranitev proge 
naredile olrčine in takratna občinska 
konferenca SZDL. V šali bom rekla: 
Tisti, ki so o tem (xlločali, si zaslužijo, 
da bi jih nataknili na kaktuse.*

F. Jukič

Tekstilna industrija Otiški vrh

Toplina noči 

Intimnost dneva 

Občutek sanj

TEKSTILNA INDUSTRIJA
Otiški Vrh d.o.o.
Otiški Vrh 53
2373 Šentjanž pri Dravogradu 
Tel.: 0602 85 234, fax: 85 279

Industrijska trgovina TARA
v Otiškem Vrhu je po novem za vas odprta malica -dopoldan od 11.00 do 11.30

tudi popoldan in sicer: - popoldan od 16.30 do 17.00
vsak dan od 8.00 do 19.00 Našo paleto izdelkov smo razširili tudi z
ob sobotah 9.00 do 12.00 delovnimi oblačili za kuharice in kuharje.

Ob začetku šolskega leta so cene še posebej ugodne!
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Ekskluzivno
ATLANTA PO ATLANTI

ATLANTSKE IGRE SI BOMO NAJBOLJ ZAPOMNILI K) EKSPLOZIJI BOMBE V OLIMPIJSKEM PARKU IN VARNOSTNIKIH, A 'LUDI PO DVEH SRE
BRNIH KOLAJNAH ZA SLOVENIJO LN OBČUDOVANJA VREDNEM LEONU ŠTUKLJU. KOT OČIVIDEC SEM NAJBOLJ NAVDUŠEN NAD ATLETSKI
MI TEKMOVANJI.

V avli televizijskega imperija CNN medijskega magon a Teda Turnerja Dream team : Brazilija, milijonarji pod košem

Odisejada dela slovenske televizijske 
ekipe, katere član sem bil, se je začela ne 
letališču Brnik, od koder smo preko 
Frankfurta poleteli v Atlanto. Polet je trajal 
skoraj devet ur. Že takoj po pristanku smo 
začutili olimpijski vrvež in predvsem 
nepopisno gnečo.
Postopek akreditacije je bil vse prej kot 
hiter, trajal je kar štiri ure. Zakaj, pove tudi 
podatek, da je z iger poročalo 15 tisoč 
novinarjev. Ko je bil boj za akreditacije 
dobljen, smo seveda hoteli čimprej do 
našega hotela. Toda avtobusa ni in ni 
hotelo biti in po ponovnem dveurnem 
čakanju so nam le organizirali prevoz s 
kombijem. Hvala bogu, smo si mislili, 
toda šofer je najprej zgrešil pot. Po analizi 
mestnega zemljevida pa smo se zvečer le 
uspeli pripeljati do našega hotela 
Courtyard Marriott Midtown.

ATLANTA SE 
PREDSTAVI

Atlanto je mesto s 3,2 milijona prebivalcev. 
Glavno mesto Georgie, dežele breskev in 
arašidov. Tukaj je sedež televizijskega 
imperija CNN. Stavba tega mogočnega 
medijskega centra je bila povsem zraven 
našega radiotelevizijskega središča. V CNN 
lahko poleg studiev najdete številne 
restavracije, v katerih prevladuje hitra hrana,

trgovine, pošto in podobno, že v sami avli 
pa je ograjen prostor, ki v hipu postane stu
dio, v katerem snemajo televizijske txldaje. 
V Atlanti se je rtxlil tudi Nobefov nagrajenec 
za mir Martin Lither King. Ogledal sem si

rojstno hiši in grob tega lx>rca za enako
pravnost med belci in črnci, ki je bil umor
jen leta 1968. Njegove sanje v zvezi z 
enakopravnostjo pa se niti v Atlanti ne ures
ničujejo. V bogatejšem predelu mesta,

imenovanem Buckhead, namreč živijo 
pretežno Ixdd
Seveda je Atlanto znana tudi po Coca-Coli. 
V Atlanti ima ta pijača, eden simbolov 
Združenih držav Amerike (ponavadi jo
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Ekskluzivno

Prizorišče gimnastičnih in košarkarskih tekmovanj Georgia Dome je največja Finiš Kanadčana Donovana Baileya. ZDA so bile poražene na lastnih tleh v eni 
pokrila dvorana na svetu (sprejme 80 000 ljudi) paradnih atletskih disciplin, štafetnem teku moških 4 x 100 m

omenjamo skupaj s McDonaldovimi ham- 
burgerji), celo svoj muzej. V olimpijskem 
parku si lahko «opil celo v Coca-G>la svet, 
v katerem so prirejali zabavne igre. Ctx'j- 
Cola je bila tudi eden glavnih sponzorjev 
iger.
Čeprav so ključne razlxtjnike za čas iger 
preventivno zaprli, so bili vamosmi pogoji 
zelo strogi. Na vsakem koraku so te 
natančno preiskali, tudi prtljago, kar ti je 
seveda vzelo veliko časa. Ni prijetno pet
najstkrat dnevno biti model za varnostnike, 
kljub temu da so bili silno prijazni. 
Temperatura in vlažnost sta bili zelo visoki. 
Zjutraj ponavadi okoli 23, in podnevi okoli 
35 stopinj Celzija. Vlažnost je bila tudi 100 
odstotna. Zato je bilo treba veliko piti. 
Toliko pločevnik, kot v Atlanti, nisem 
izpraznil še nikoli.
Se mimo nekega pojava nikakor ne 
morem. To je debelost. Prav neverjetno je, 
koliko debelih ljudi z zares čudnimi 
postavami si lahko srečal na tamkajšnjih 
ulicah.

BOMBA V 
OLIMPIJSKEM 

PARKU
Američani so se hvalili, da IxxJo te igre ardi 
najbolj varne, toda sredi olimpijskega parka 
je ekspkxlirala bomba! Po MAnchnu 1974 
je to drugi atentat na olimpijskih igrah. 
Zahteval je dve človeški življenji, 111 ljudi 
pa je bilo ranjenih. Skozi ta park, poln ljudi, 
smo hodili neštetokrat. Tudi za ogled 
tamkajšnjih koncertov smo se dogovarjali, 
trxla na srečo ustxJenga dne tam ni bilo 
nikogar izmed Slovencev.
Kdo je tisti, ki je v zelenem nahtixniku k 
stolpu za ozvočenje podtaknil bombo 
domače izdelave, še vedno niso pojasnili. 
Res |xt je, da je ameriški predsednik Clinton 
kmalu za nesrečo letala Boeing 747 družlx; 
TWA, ki se je iz neznanih vznikov zrušilo 
nad Atlantskim oceanom, in za eksplozijo 
bombe na olimpijskih igrah z ukrepi

napovedal še ostrejši boj proti terorizmu.

OLIMPIJSKE 
IGRE SO 

DOGODEK LETA
Olimpijske igre so več kot le tekmovanja 
športnikov. So tudi velik posel in priložnost 
za srečanje ljudi različnih kultur, jezikov, 
txirve kože, nazorov... Ko gre za organizaci
jo, se je letaš država držala Ixilj ob strani, 
glavno besedo in finančni zaledje je nudil 
zasebni kapital. Njegova želja pa je kapital 
oplemenititi. Veliko takšnega ah 
drugačnega dela so opravili tudi prostovolj
ci.
Po osamosvojitvi Slovenije Televizija 
Slovenija seveda sama pokriva tako velik 
projekte, ktx so olimpijske igre. Naša tele
vizijska ekipa je štela 16 ljudi, po obsegu 
našega dela, številnih neposrednih 
prenosih, oddajah, povzetkih, pa bi morala 
biti številčnejša. Na nogah smo od začetka 
do konca iger bili od jutra do večera ali 
pozne noči, tako da smo bili precej utrujeni.

NAVDUŠUJOČA
ATLETSKA

TEKMOVANJA
Ob vsem tamkajšnjem dogajanju so me 
najbolj navdušila atletska tekmovanja na 
Olimpijskem stadionu. Ves čas je bil nabito 
poln, dopoldne si je tekmovanja ogledalo 
po 70.000, popoldne in zvečer pa 80.000 
ljudi. Atletiko sem spremljal delno na 
komentatorskem mestu s kolegom 
Andrejem Staretom, večinoma pa ob 
samem izteku steze v cilj, v takoimenova 
mix coni, ki je namenjena za takojšnje inter
vjuje. Tam sem se se soočil z navušenjem 
ali lx)lečino športnikov, z njihovo reakcijo 
takoj po prestani preizkušnji, ki je zanje 
vrhunec sezone, večletnega obdobja ali

kariere.
Moja naloga na atletskih tekmovanjih je bila 
takoj po kvalifikacijah, četrtfinalih, polfina
lih in finalih posneti izjave oziroma krajše 
pogovore z našimi atleti ter vzpostaviti 
zvezo s komentatorjem ali športnika voditi 
nekaj nadstropij više na komentatorsko 
mesto. V izteku sem tako pričakal Brillo 
Bilač, Gregorja Cankarja, Ksenijo 
Predikaka, Alenko Bikar, Mira Kcxuvana, 
Igorja Primca in seveda Brigito Bukovec.

SLOVENIJA
DVAKRAT
SREBRNA

Z dvema srebrnima kolajnama smo 
Slovenci lahko zelo zadovoljni. Vendar 
moram teči, da je bilo največ tihih in glasnih 
napovedi usmerjenih na Lake Lanier. Med 
poznavalci in privrženci športa je nekako 
prevladovalo mnenje, če bo kdo kdaj 
naredil, lxxk> to veslači. Morda tudi Brigita, 
t<xla tudi ona le v skrajnem primeru bron. 
Tudi sam sem bil glede Bukovčeve sprva 
tega mnenja. Dva dni pred nastopom sem 
se pogovarjal z njo. In takrat ni vzbujala 
posebnega zaupanja, niti nisem opazil tek
movalne vneme. Zdelo se mi je, kot da ji je 
popolnoma vseeno, kako bo. Sama je 
favorizirala Američanko Deversovo in 
Švedinjo Enquistovo.
Ko so se začela tekmovanja, pa je bilo vse 
drugače. Brigita je sproti rušila državne 
rekorde in se zanesljivo uvrščala naprej. 
Tudi motivirana je bila vse bolj. Pred 
finalom je seveda vladala velika napetast. 
Nato pa se vse skuprj zgtxli tako zelo hitro 
- v slabili trinajstih sekundah. Takrat Brigita 
ni skrivala navdušenja, srebrna kolajna, 
rezultat trdega dela, je osvojena. Zasluge 
zanjo pa imata nedvomno tudi Brigitin tre
ner Jure Kastelic in fiziterapevtka Olga 
Davidova. Zlato je ušlo za stotinko.
Andraža Vehovarja sem srečal le enkrat: v 
Sloveaski hiši v Atlanti. Je študent, ki mu 
manjka le še diploma. Pred igrami ga nihče

ni pisebej favoriziral in je presenetil vse. Po 
napornih proslavljanjih kolajne pa je bil 
simpatični kajaka.š že precej utrujen. Z 
Brigito sta se spoprijatéljila in bila pisrečen 
par.

LEON ŠTUKELJ 
- ZVEZDA 

OLIMPIJSKIH 
IGER

Ko so Leona Štuklja, dobitnika šestih 
olimpijskih kolajn v gimnastiki, vprašali, 
ali lx) prišel v Atlanto, je obljubil, da tx>. 
Držal je liesedo. Najstarejši živeči olimpi
jec z zlato kolajno je zablestel na 
otvoritveni slovesnosti. Predstavili so ga v 
posebni točki skupaj še z nekaterimi le
gendami, kot so Carl Lewis, Nadia 
Comaneci, Mark Spitz in drugi. Njegov 
poskočni pozdrav svetu lahko mirno 
označimo kot najuspešnejšo promocijo 
naše države zadnjih let. Slovence so nov
inarji nato na veliko spraševali, kdo je, 
kaj počne, koliko je star in ptxlobno in 
seveda nismo skoparili z informacijami. 
Njegov nastop je bil zelo odmeven. 
Spomnim se tudi dogodka v 
gimnastičnem delu dvorane Georgia 
Dome, ko sem pri varnostnikih 
spraševal, kje sedijo pomembne oselv 
nosti. Seveda so takoj vprašali, koga 
iščem. In ko sem cxlgovoril, da moža, ki 
je nastopil na otvoritveni slovesnosti, 
najstarejšega olimpijca, so vsi takoj 
vedeli, za koga gre. Vsi so o njem govo
rili z občudovanjem in simpatijo. 
Spremljanje Leona Štuklja si štejem v 
posebno čast.
In ko smo že pri najstarejših olimpijcih, 
še to: v Združenih državah Amerike 
menda živi še nekdo, ki je starejši od 
našega 98-letnega junaka, neki 103 let 
star možakar, ki pa ima v svoji zbirki 
bronasto <xlličje z olimpijskih iger.U

TonužRtmc
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S 1.1.1995 smo v Sloveniji pričeli udejanjati proces snovanja nove lokalne, evropsko zasnovane javne uprave ter lokalne 
samouprave. Prišlo je do bliskovite spremembe v razmerju med državo in lokalno skupnostjo. Za razliko od stare občine, ki je v veli
ki meri delovala kot podaljšana roka države in izvrševala naloge, ki po svoji naravi sodijo v pristojnost državne uprave, je nova 
občina samoupravna lokalna skupnost, ki samostojno ureja javne zadeve lokalnega pomena.

Upravna enota, kot državna tvorba, ki je pristojna za izvajanje državnih funkcij in državne oblasti na lokalnem nivoju, je zaživela s 
1.1.1995. Takrat se je pričelo reševanje in opredeljevanje do povsem praktičnih vprašanj urejanja sožitja med občinsko in državno 
upravo.
V Dravogradu se lahko pohvalimo, da smo že na samem začetku spoznali, da je za uspešno izvajanje lokalnih ter državnih zadev na 
lokalni ravni nujno tesno in razumno sodelovanje. Zahvaljujoč temu spoznanju nismo imeli težav pri prevzemu kadrov ter pri 
razdelitvi premoženja. Tudi izvrševanje nalog, prevzetih na podlagi 101. člena zakona o upravi, kjer je pogosto prihajalo do javnosti 
nerazumljivih polemik, je potekalo nemoteno in celovito, kar je v veliki meri zasluga župana ter občinskih funkcionarjev, ki so 
spoštovali takrat veljavno zakonsko razmejitev nalog ter dokazovanje pravilnosti različnih razlag prepustili za to pristojnim zakon
odajnim in sodnim organom.

Ob reševanju posameznih nejasnosti in pravnih praznin je bilo v upravni enoti vselej osnovno vodilo doseči učinkovito sožitje v 
korist istega "partnerja- obeh institucij - torej občana, državljana. Zato menimo, da stranke - občani, državljani niso čutili opisanih 
sprememb ter so lahko vseskozi nemoteno urejali upravne in vse ostale državne zadeve, ki sodijo v pristojnost naše upravne enote.

V želji, da občanom približamo upravno enoto oziroma naloge, ki jih opravljamo, v nadaljevanju podajamo kratko organizacijsko 
shemo z imeni vodstva upravne enote ter preprost opis nalog oziroma upravnih zadev, ki jih lahko rešujejo pri nas:

NAČELNICA UPRAVNE ENOTE 

Milena ŠTEHARNIK

ODDELEK ZA UPRAVNO NOTRANJE 
ZADEVE

Vodja Herman JESENIČNIK

ODDELEK ZA OBČO UPRAVO, 
DRUGE UPRAVNE NALOGE IN 

SKUPNEZADEVE

Vodja Karli KOVŠE

ODDELEK ZA OKOLJE, PROSTOR. 
GOSPODARSTVO, EKONOMSKE 

ODNOSE, KMETIJSTVO TER 
PROMET IN ZVEZE

Vodja Nada PREGLAU

Malica: od 9*1 -10°°

Delovni čas:

Uradne ure:

ponedeljek, torek, četrtek od 7 -151' 
sreda od 7 -17 " 
petek od 7 -13 ''

ponedeljek od 7 -15 " 
sreda od 7 -1711 
petek od 7 -13 "
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KJE LAHKO VLOŽIM VLOGO, 
PRITOŽBO,...?

- Oddelek za občo upravo, 
druge upravne naloge in 
skupne zadeve

Kaj se skriva za vsemi vrati v 
stavbi na Trgu 4.julija 7, vam 
povedo v sprejemni pisarni, 
razpored pa je prikazan tudi 
na steni v pritličju. Svojo 
zahtevo ali željo lahko 
sporočite s pisno vlogo, 
obrazec za to dobite v spre
jemni pisarni. Tu lahko plačate 
upravno takso v gotovini.

Vse vloge in prošnje, (tudi 
tiste, ki prispejo po pošti) vla
gate prav tako v sprejemni pi
sarni, kjer vse dokumente 
poknjižimo in po koncu 
postopka tudi shranimo kot 
dokumentarno ali arhivsko 
gradivo. Sem prispe tudi vsa 
pošta.

Kdo so in kakšne pravice 
imajo vojni veterani, vojni 
invalidi in žitve vojnega nasil

ja, vam razloži referentka, 
zaposlena na tem oddelku.

V okviru tega oddelka se 
opravlja tudi finančno poslo
vanje upravne enote.

KAM PO POTNI LIST, OSEB
NO IZKAZNICO, VOZNIŠKO 
DOVOLJENJE,...?

- Oddelek za upravne notranje 
zadeve

Zaposleni na tem oddelku 
imajo svoje prostore v I.nad
stropju zgradbe.

Na osnovi vloge stranke ali 
po uradni dolžnosti izdajajo tu 
odločbe, javne listine in 
potrdila, kot so:

- vozniško dovoljenje,
- prometno dovoljenje,
- osebna izkaznica,
- potni list,
- izpiski iz matičnih knjig,
- potrdila o skupnem gospo
dinjstvu,

- potrdila o državljanstvu.

Tuji državljani lahko pridobijo 
delovni in poslovni vizum, 
vložijo lahko vlogo za sprejem 
v državljanstvo Republik 
Slovenije, naši državljani pa 
lahko zaprosijo za odpust iz 
slovenskega državljanstva.

Na tem oddelku izdajamo tudi 
dovoljenja za posest orožja, 
streliva in eksploziva, 
združevanje občanov, javne 
shode in javne prireditve.

KAKO PRIDOBITE LOKAC
IJSKO IN GRADBENO 
DOVOLJENJE? IMAM POGO
JE ZA OPRAVLJANJE 
DEJAVNOSTI PO ZAKONU 0 
GOSPODARSKIH DRUŽBAH? 
KJE UREDIM STATUS 
KMETA? KJE ODLOČAJO 0 
ZAHTEVI ZA VRAČILO 
ODVZETEGA 
PREMOŽENJA?...?

- Oddelek za okolje, prostor, 
gospodarstvo, ekonomske 
odnose, kmetijstvo ter promet 
in zveze ima svoje prostore v 
I.nadstropju na levi strani hod
nika.

Tu vam izdajo lokacijsko, 
gradbeno in uporabno dovol
jenje.

Zaposleni na tem oddelku skr
bijo za izvedbo tehničnih pre
gledov objektov po končani 
gradnji, izračunavajo odškod
nino zaradi spremembe 
namembnosti kmetijskega 
zemljišča, plačilo komunalne
ga prispevka, vodijo premo
ženjsko pravne zadeve - 
ponudbe pri prometu kmeti
jskih zemljišč.

Referentka za kmetijstvo vodi 
postopke na podlagi Zakona o 
kmetijskih zemljiščih.

Želite postati samostojni pod
jetnik? Bi radi odprli gostinski 
lokal, ali se na kmetiji ukvarjali 
s kmečkim turizmom? Ali bi 
kot podjetnik oziroma daižba 
želeli organizirati gostinsko 
prireditev izven svojih 
poslovnih prostorov? 
Odgovore na vsa ta vprašanja 
lahko dobite pri referentki na 
tem oddelku.

Zaposleni na upravni enoti 
upamo, da bo občanom, 
državljanom po tej kratki pred
stavitvi pot do željenega 
upravnega akta lažja.

Na koncu bi želeli poudariti, 
da je osnovna naloga vseh 
upravnih ter strokovno 
tehničnih delavcev upravne 
enote, da izvajajo v okviru 
pravnega reda naloge korekt
no, zakonito in pravočasno ter 
s čim manjšimi birokratskimi 
pristopi, torej na občanom pri
jazen in razumljiv način.

Načelnica
Milena ŠTEHARNIK, dipl.iur.3

/

fK-Hlhoo
GOSTIŠČE

PIRAT
^ 0602 23 794 

Trg svobode 12, 
Ravne na Koroškem

IVKO 1 USKiN

<«oslist-r PIKAT vaila vs<‘ morskih
sailržrv in ilalijnnskr kuhinjo na otllična 

nodoljska kosila in praznovanja družinskih 
praznikov. Posrhrj vabljivo so raznovrstno 

ponudbo dnova (samo IOO tolarjov).

Vsak iorok in potok nudimo 
svož.o morsko ribo.

Delovni čas:
Ponedeljek - četrtek n^-ai00
petek, sobota 11“ - 22°°

NOVA rONLTHIA: KOKOŠKA PLOŠČA

IPcbaliPdi EfanOamaiiparkai
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Ob Meži

Srna s 0I0S1 »Mtois
Od 5. do 11. avgusta 1S)96 je v Črni potekala 
1. likovna kolonija -TEBER 96«, katere pobud
nik je bila DEBORA, založništvo in posre
dovanje kulturnih del, d.o.o. iz Ljubljane. 
Njen direktor, Janislav Peter Tacol, jo je orga
niziral v spomin na svojega očeta in na mla
dost, ki jo je preživel v Črni.
Razen kiparja Andreja Grošlja, slikarjev Draga 
Pečka in Jožeta Tisnikarja, ki so »domačini«, 
udeleženci kolonije naših krajev niso poznali. 
Organizator se je potrudil, da jih je popeljal v 
značilne predele okolice Črne, kjer so se 
srečevali z domačini, doživaljali njihov vsak
dan, iskali posebnosti in značilnosti naših 
krajev, iskali odtenke svetlobe, meglic v njih, 
prisluhnili koroškim pripovedkam iz davnine 
in iz današnjih dni in vsak po svoje doživeli 
Koroško.
Nastala so likovna dela v najrazličnejših 
tehnikah, z različnimi motivi. Delo umet
nikov je bilo v kraju dokaj odmevno, kajti

razstava ob koncu kolonije je v galerijo 
Hotela club Krnes privabila številne obisko
valce. Likovna dela so bila na ogled in napro
daj ves mesec avgust. Žal žena, skulptura iz 
lesa izpod dleta kiparke Dragice Čadež, pa 
bo odslej bogatila prostor pred kulturnim 
domom v Črni.
Naj predstavimo sodelujoče umetnike: Milan 
Butina, Marjeta Pernuš Cvetko, Dragica 
Čadež, Andrej Grošelj, Janez Kardelj, Azad 
Karim, Milan Lorenčak, Darinka Pavletič 
Lorenčak, Karel Pečko, Alenka Sottler in Jože 
Tisnikar.
Upamo, da smo tudi Črnjani v pomoči pri 
organizaciji likovne kolonije - desna roka pri 
tem je bila Anita Predikaka - pokazali, da je 
bilo umetniško upodabljanje Črne in okolice 
prijetno doživetje tudi nam, zato se veselimo, 
da je bila likovna kolonija TEBER 96 res prva, 
vendar ne zadnja.O

M.R.

__ _______ ______ " _

Umetnika pri delu
Foto: A. Predikaka

Taborniki rodu Bistrega potoka z Mute so letos že drugič opravili svoj letni učno vzgojni 
tabor na Obretanovem, tam dokaj visoko pod Uršljo goro.
S »Koroškimi jeklarji«, tako je ime domačemu rodu tabornikov, imajo že vrsto let izjemno 
dobro sodelovanje, tako da ni nič čudnega, če se Mučilni dvignejo na svoj letni jambore tja 
dokaj visoko k materi Koroških planin, kot pravijo.
Letos jih je bilo kar za polovico stotinje in v tednu dni življenja v miravi so Opravili učenje 
in izkušnje vrste talx>miških veščin, ob tem pa je obilico lepih daljših in krajših izletov, 
med njimi tudi na Uršljo.
V taboru so organizirali tudi povsem pravo taborniško športno olimpiado, s kolajnami in 
vsem olimpijskim ceremmonialom vred. Kaj Atlanta, na mnogo višji ravni je namreč 
Obretanovo.Q

-k v
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Na srečanje koroških partizanov pri Najbrževem v Podpeci je prišlo 
okrog 500 članov borčevske organizacije in njihovih svojcev iz 
Slovenije in Avstrije. Tukaj sta bila leta 1944 iz zasede ubita koman
dant 3-bataljona Vzhodnokoroškega odreda Franc Visočnik Falent in 
njegov kurir Karel Klančnik. Zbranim so govorili borci Lado 
Ambrožič Novljan. Miha Petan Brico, Peter Kuhar (Celovec), Boris 
Florjančič (na sliki), Milja Šipek in gostitelj župan Franc Stakne. Med 
drugim so povedali, da novonastajajoča demokracija v Sloveniji 
potrebuje pošten odnos do zgodovine osvobodilnega boja in osvo
boditeljev, do slovenske lastnine in do svojega ljudstva, za kar se 
bodo morali politično bolj udejstvovati tudi nekdanji borci sami. □

S.Šhvc

(▼K#!

FOTO IVKO
Čečovje 6, Ravne

•zr 20 342
Samo pri n a? in kvalitetno.

poroc^^slovesnosti.
josehejpriporočaino fotografiranje v ateljeju! 

IVKO - kvaliteta, ki se vidi
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Ob Meži
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Mežica je bila nekoč mala vas. 
Pred davnimi leti so bile ob 
potoku Šume fužine, od teh je 
ostalo le malo sledi. Ob potoku 
Šume je bilo še več objektov na 
vodni pogon: Ručnikov mlin, 
Stržovi mlin. Žagmojštrova žaga, 
Pongartnikova kovačnica, 
Stoparjev mlin, Budnarjeva 
kovačnica, Gutenbergerjeva 
elektrarna in Gutenbergerjev 
mlin.
Na spodnjem delu Mežice pri 
Robleku je bila rudniška kopalni
ca, kamor so se hodili kopat tisti 
rudniški delavci, ki niso imeli 
kopalnice doma. Večji del 
delavcev je bil zaposlen pri rud
niku in na dveh žagah. Tudi pri 
grofu Thurno iz Guštanja (sedaj 
Ravne na Koroškem) je bilo pre
cej zaposlenih. Torceva žaga je 
bila last grofa Thurna, Potočniko
va pa last Jurija Potočnika. 
Gostiln je bilo sedem. Vsaka je 
imela še kakšen dodaten

zaslužek. Reht - gostilna in kmeti
ja, Žagmajster - gostilna in žaga, 
Stopar - gostilna,prevozništvo s 
konji, hlodovino iz Črne v 
Prevalje na železniško postajo, 
Keup - gostilna, Tof - gostilna, 
pekarna in pošta, Vivod - gostil
na in mesarija, Grauf - gostilna in 
kmetija.

Trgovin je bilo pet: Črni konzum, 
Rdeči konzum, Gutenberger, 
Zimerl, in Brundula. Kovača sta 
bila dva: Budnar in Pungartnik. 
Mesarije trkKališnik, Vivod in 
Goričan. Trafika je bila v 
najstarejši hiši v Mežici pri 
Karidnu.
V Mežici je bilo v prejšnjih časih

veliko lesenih hiš, v požaru je 
veliko hiš pogorelo. Od stare 
Mežice stoji le še Kariclnova hiša, 
ki je pod spomeniškem 
varstvom, a žal zelo propada. 
Osebni avtomobili so bili trije: 
rudniški, Zimerlov in Potočnikov. 
Bilo je tudi nekaj malih obrt
nikov. Delovali sta dve kulturni 
društvi: Sokoli in Orli. Dobro 
razvito je bilo Gasilsko društvo in 
rudniška godba.
Ponos Mežice je bila velika in 
lepa šola, štiriletna meščanska 
šola in osemletna osnovna šola. 
Tudi ozkotirna železnica je bila s 
Prevalj do Mežice, za prevoz 
tovora, dva vagona sta bila tudi 
za prevoz potnikov. Takrat je bila 
Mežica vas z čistim zrakom, brez
poselnih ni bilo. Čas je prinesel 
Mežicci napredek, da je postala 
mesto. Sedaj je mesto Mežica z 
onesnaženim zrakom in vedno 
več brezposelnimi.Q

Iv:m Huiran

fjrj-uijj m Jyiyi/uJl m Velenje, Krajevna organizacija Rdečega 
križa Prevalje in nekaj malega tudi 
starši sami. Tako so bili pokriti stroški 
bivanja, prehrane, prevoza in ostali 
stroški. V letošnji sezoni so lahko otrexi 
poleg številnih rekreacijskih možnosti 
koristili tudi novozgrajen bazen, s ter-

Mladinsko zdravilišče in okrevališče 
Delx-li rtič je znano po svoji zdravilni 
klimi in je namenjeno za preventivno 
in nadaljevalno zdravljenje predšolskih 
in šolskih otrok. V času letnih 
počitnic so ga letos prvič pod vod
stvom območne organizacije Rdečega 
Križa Ravne na Koroškem obiskali tudi 
otrexi iz olxin Ravne-Prevalje, Mežica 
in Črna na Koroškem.
Otroke so predlagali za letovanje lečeči 
zdravniki, delavke centra za socialno 
delo Ravne, mentorice mladih članov

Rdečega križa in stxialne delavke po 
šolah. Doslej je pripadala naloga orga
nizacije letovanja otrok bivši občini 
Ravne na Koroškem, z nastankom 
novih olrčin pa je bilo organizacijsko 
delo predano območni organizaciji 
Rdečega križa Ravne na Koroškem in 
Mladinskemu zdravilišču na Detelem 
rtiču.
Da se je lahko letovanje organiziralo, 
so pripomogli s finančnimi sredstvi; 
Zavod za zdravstveno zavarovanje 
Slovenije - Območna enota Ravne na

Koroškem, občina Ravne-Prevalje, 
Mežica in Črna na Koroškem, Center za 
socialno delo Ravne na Koroškem, 
Počitniška zveza Slovenije - KAŽIPOT

maino in ekološko neoporečno 
morsko vodo in neizmerne možnosti 
za igre in športne dejavnosti.O

• nagrobniki, okenske police, stopnišča, kuhinjske 
in kopalniški pulti, vodometi, mize in stebri.

• trgovina: granitne in marmorne ploščice, granitogres,
lomljen tlak, nagrobni dodatki

Tel.: 063 857 558
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Ob Meži

OBČNA RAVNE-PREVALJE DOBILA PRVIH ŠEST NEPROFITNIH STANOVANJ

Bffsa jjujjjfjijj lil m IB®
Mnogi še pomnijo parolo 
sindikata nekdanje ravenske 
železarne, ki se je glasila - zgraditi 
sto stanovanj letno. V najboljših 
letih je železarna tudi v resnici na 
Ravnah zgradila nekaj sto 
stanovanj (naselje Javornik), v 
zadnjih desetih letih pa je bila 
stanovanjska gradnja v bivši 
olrčini Ravne povsem ustavljena. 
Po letu 1990 je bilo le nekaj 
adaptacij, ki jih je vodilo 
stanovanjsko podjetje Ravne. 
Avgusta pa je Stanovanjsko pod
jetje predtilo ključe prvim šestim 
prosilcem z liste za neprofitna 
stanovanja.
•Brez velikega hrupa smo predali 
v najem šest stanovanj v preure
jenem objektu nekdanje trgovine 
Oprema na Prežihovi ulici. Nove

stanovanjske površine obsegajo 
382 kvadratnih metrov. Naložba 
je vredna okoli 350.000 DEM. 
Gre za različna stanovanja, od 
enosobnega do trisobnega, imajo 
pa tudi nekoliko višji standard, 
kot je običajno za neprofitna 
stanovanja. Stanovanja je gradilo 
podjetje Dinamik Ravne d. o.o., 
cena kvadratnega metra pa je 
znašala 1450 DEM. Vire sredstev 
smo pridobili na podlagi razpisa 
za gradnjo stanovanj iz 
republiškega sklada, pomagala 
je tudi občina Ravne-Prevalje,- je 
povedal direktor stanovanjskega 
podjetja Stojan Gerdej. Poudaril 
je, da z oblikovanjem prednostne 
liste ni bilo težav, o kakršnih so 
poročali iz Maribora. »Na pred
nostni listi za neprofitna

stanovanja je 32 prosilcev. Prvih 
šest je rešenih. Gre za mlade 
družine, z izjemo enega 
starejšega občana, ki je bil brez 
stanovanja. Na Dobjem dvoru 
bomo konec leta ali v začetku 
januarja lahko predali ključe še 
devetim prosilcem. Gradnja 
tamkajšnjih neprofitnih stanovanj 
se bo v tem času zaključila. 
Gradimo tudi stanovanjski blok v 
Mežici. Tam bo na razpolago 
devet neprofitnih stanovanj in tri 
stanovanja za trg. Viri financiranja 
so isti kot na Ravnah. Take grad
nje brez dobre volje občinskih 
svetov v Mežici in občini Ravne- 
Prevalje ter brez sodelovanja 
obeh županov ne bi uspele,- je 
dejal Gerdej.
Te dni Stanovanjsko podjetje

Ravne zaključuje tudi z 
obnovitvenimi deli stavbnega 
pohištva in fasad na dveh blokih 
v bližini nogometnega igrišča 
Korotan na Prevaljah, kamor je 
bilo investirano 12 milijonov 
tolarjev. V stavbi na Čečovju, kjer 
sta upravna enota in sedež 
občine Ravne-Prevalje, so 
zamenjavo stavbnega pohištva že 
opravili, nova fasada pa lx> nare
jena še letos. V prihodnje name
ravajo povsem obnoviti tudi stare 
»italijanske- bloke za gasilskim 
domom na Ravnah. Projektna 
dokumentacija za prenovo je že v 
pripravi.
Eden večjih projektov Stanovan
jskega podjetja Ravne lx> preno
va stare stanovanjske hiše na 
Dobjem dvoru. Gre za odkup 
objekta (k1 denacionalizacijskega 
upravičenca, v katerem namera
va stanovanjsko pcxiljetje na okoli 
1500 kvadratnih metrih urediti 
neprofitna stanovanja in poslovne 
prostore. □ Zlutku Strgai'

KAR 50% DIJAKOV JE NA MATURI DOSEGLO ODLIČEN ALI PRAV DOBER USPEH - DOBRO ZASTAVLJENO DELO
NA RAVENSKI GIMNAZIJI

Zadnji petek v avgustu so na 
Gimnaziji Ravne na Koroškem 
svečano podelili maturitetna 
spričevala 48. generaciji maturan
tov. 179 mladih je zrelostni izpit 
opravljalo v spomladanskem 
roku in z zelo dobrim - lahko 
rečemo, odličnim uspehom so 
dokazali, da so na šoli delo 
dobro zastavili. Kar 93,85 % 
dijakinj in dijakov je namreč 
maturo opravilo v prvem roku,

kar predstavlja ob 82, 97 % 
poprečju v državi dosežek, ki 
smo zgoraj ocenili z »odlično«. 
Struktura pozitivnega uspeha 
prav tako kaže na visoko raven 
osvojenega znanja na ravenski 
gimnaziji, saj je praktično 50 % 
maturantov doseglo odličen ali 
prav dolter uspeh, za kar je bilo 
potrebno zbrati več kot 18 točk. 
To dejstvo je pomembno zaradi 
možnosti izbire vrste študija, kajti

ti dijaki se lahko skoraj z 
gotovostjo vpišejo na prvo izbra
no smer študija na fakulteti.
Trem dijakinjam ravenske gim
nazije, ki so na maturi dosegle 
več kot 30 točk, je spričevalo s 
pohvalo podelil minister za šolst

vo in šport RS dr. Slavko Gaber 
na svečanosti 1. septembra v 
Ljubljani. To pohvalo so si pris
lužile Katja Brezovnik, Janja 
Koroš in Simona Miklavc. Čestita- 
mo.O

- vik

Gimnazija je tudi letos že odprla vrata

SVETUJEMO, PROJEKTIRAMO IN IZVAJAMO DEIA NA 
PODROČJU ARHITEKTURE IN GRADBENIŠTVA

PREŽIHOVA 24, 2390 RAVNE NA KOROŠKEM. tel./fax: 0602 23 631

/TUDI!

ARHITEKTNI STUDIO VARJA
PROJEKTIRAMO:

vse vrste gradtenih objektov; stanovanjskih, poslovnih, proizvodnih 
adaptacije, revitalizacije, prenove, zunanje ureditve 

notranjo opremo stanovanjskih in poslovnih 
prevzamemo investicijski inženiring (priprava investicije - projek - 

izvedba - predaja z uporabnim dovoljenjem)

POSEBNA PONUDBA!
ČE STE PRED DILEMO, KJE POISKATI PRIMEREN TIPSKI PROJEKT ZA 

VAŠO NOVO STANOVANJSKO HIŠO, JE NAŠ STUDIO PRAVI NASLOV. 
MED ŠTEVILNIMI SODOBNIMI NOVIMI TIPSKIMI PROJEKTI BOSTE PRAV 

GOTOVO NAŠLI SEBI PRIMERNEGA!
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uspešnic, nekaj pa jih je Mišo prene
sel tudi iz grške in španske narodne 
glasite. Kar za sedem besedil je sam 
poskrbel, sicer pa so mu pri rojstvu 
pesmi pomagali znani primorski glas
beniki in solisti, pri čemer gre še 
poseltej omeniti izvrsten spremljeval
ni vokal Anike Horvat, letošnje 
zmagovalke obmorskega popev
karskega festivala.

Mišo se - to nam je zatrdil - ne name
rava podati v svet zabavne glasbe, 
kaseto je posnel bolj za zabavo in ničli 
zavrača resnejšo oceno projekta. 
Pravi pa, da je bilo kar naporno pri 
snemanju in da se v tovrstno avanturo 
ne bi več podajal. Vesel pa lx), če ga 
bodo Korošci povabili na kakšno 
prireditev, da ga bo spoznala tudi 
mlajša generacija. Kaseta nosi naslov 
Zapeljivka, po znani španski melodiji 
in jo je izdala Založba kaset in plošč 
RTV Slovenija, na prodaj pa bo tudi v 
naših domačih prodajalnah kaset in 
plošč.
Pa sicer, ostali načrti? O njih Mišo 
zaenkrat skrivnostno molči, namiguje 
pa, da bo jesen zanimiva ...
Do takrat bomo pridno vrteli 
Zapeljivko in poslušali našega 
koroškega Primorca.O

-FJ-

Ob Meži

partnersko podjetje

i □ proizvodnja montažnih podplatov
□ proizvodnja termoplastičnih granulatov
□ posredovanje v zunanji trgovini

CARINSKA CONA DRAVOGRAD 
Otiški vrh 25a 

62370 Dravograd 
tel.: 0602 45 131 
fa: 0602 41 631

IVKIl DIISKIN

Tradicionalnega 23. pohoda pet poteh Koroškega bataljona na 
področju Črne se je v času turističnega tedna udeležilo okrog 70 
vedro razpoloženih domačink in domačinov. Tokrat se obiskali 
zavedne kmetije z območja Ludranskega vrha, kjer jih je predsednik

krajevne borčevske organizacije Oto Križanovski seznanil z dogodki 
iz časov osvobodilnega boja. Ustavili se se pri Kogelnikovi domačiji, 
vstopni postaji odhodov v partizane, pri ruševinah Podbršnikove 
domačije, kjer so se nemški policisti znesli nad oI tema domačima ter 
pri Visevku, kjer je še pred par leti živel gospodar Pavel Osojnik, 
znan partizan. Od tam je tudi posnetek. □ S. Šavc

Kljub temu, da je Koroško zapustil že 
v času študija v Ljubljani, pa ime Mišo 
Zaletel tu ni neznano: fant - danes 
novinar na radiu Koper - je namreč še 
kot srednješolec na ekonomski šoli v 
Slovenj Gradcu ubiral prve radijske 
korake na tedanjem slovenjgraškem 
radiu. In ni jih malo, ki jim je os tal v 
spominu zaradi svojstvenega, za tiste 
čase nekoliko »zaletavega« glasu, ki 
mu je veliko pomagal do mikro

fonov v centralni ljubljanski radijski 
hiši.

Že med študijem je Mišo razen Vala 
202 pridno naskakoval slovensko 
obalo, nekaj so temu prispevala tudi 
čustva, se razume: in tako je po diplo
mi na študiju novinarstva vpregel 
vajeti na Radiu Koper, ki mu ostaja

po 20 letih še vedno 
zvest. Seveda pa svojih 
začetkov na Koroškem 
radiu ni pozabil in kolege 
v Slovenj Gradcu še zdaj 
občasno obiskuje.
No, mi g a poznamo tudi 
s festivalov Melodije 
morja in sonca ter števil
nih drugih javnih prire
ditev, ki jih je v teh letih 
vodil. Ena takih je tudi na 
Koprskem priljubljena 
oddaja čestitk in poz
dravov, ki jet primorska 
radijska hiša organizira za 
svoje slavljence in povabi 
nanjo še vrsto pevcev, 
ansamblov in drugih zan
imivih gostov. Prav tam 
se je rodila tudi ideja o 
prepevanju: sosednji itali
janski voditelji namreč že 
leta in leta pridno pojejo, 
Ixtlj ali manj uspešno. Pa 

si je rekel naš Korošec Mišo /vedno 
rad poudarja svoje korenine, saj »Kri 
ni vcxla!*/, bom pa še jaz poskusil.

In tako je nastala prva samostojna 
kaseta kakega slovenskega vcxlitelja- 
novinarja, na kateri je zbrano devet 
bolj ali manj znanih priredb svetovnih

PREPIH 15/96-15



Pokoj nina po vaši meri.

ŽIVLJENJSKI KROG

Prostovoljna 
pokojninska zavarovanja

Ali se zavedate, da boste za svojo bodočo 
socialno varnost morali poskrbeti tudi sami?

Prostovoljno pokojninsko zavarovanje 
Zavarovalnice Triglav vam omogoča ravno to: 
premišljeno naložbo v bodočo socialno 
varnost, glede na vaše plačilne zmožnosti in 
pričakovane potrebe.

Prostovoljno pokojninsko zavarovanje 
Zavarovalnice Triglav je pivi produkt na 
slovenskem zavarovalnem trgu, ki je po 
kvaliteti in obliki primerljiv s prostovoljnimi 
oblikami pokojninskih zavarovanj v Zahodni 
Evropi.

zavarovalnica triglav
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Občina Dadlje Dravi

SdiMilia P ma jrd/srl
V Radljah trenutno izvajajo 
sanacijo zmrzlinskih poškodb na 
magistralnih in regionalnih ces
tah na podlagi interventnega 
zakona za odpravo posledic 
zime na magistralnih in regional
nih cestah. Na okoli 600 metrov 
dolgem odseku skozi Radlje je 
bilo potrebno po besedah 
pomočnika direktorice Cestnega 
podjetja Maribor Bojana 
Dapčeviča preveriti podlago in 
odstraniti asfalt, hkrati pa bodo 
popravili tudi dotrajane jaške na

tem odseku magistralne ceste. S 
sanacijo odseka pa naj bi 
zaključili do 10. septembra. Že 
prej so na podlagi interventnega 
zakona opravili sanacijo 900 
metrov dolgega odseka Radlje - 
Mejni prehod Radelj, v višini 22 
milijonov tolarjev ter sanacijo 
ceste v Ribnici v dolžini 450 
metrov, ki je veljala okoli 10 mili
jonov tolarjev.
Po besedah pomočnika direk
torice Cestnega podjetja Maribor 
so na Koroškem opravili večji

del investicij v okviru intervent
nega zakona na podlagi ukrepov 
in navodil družbe za državne 
ceste, ki sodijo pod območje 
Cestnega podjetja Maribor, kater
ih skupna vrednost je bila okoli 
80 milijonov tolarjev. Kljub temu 
je ob tem potrebno povedati, da 
je interventni zakon nastal pred
vsem zaradi pobude županov 
koroških občin, ki so zahtevali

zakon za sanacijo poškodb na 
gozdnih cestah. Država je zade
vo, kot vse kaže,obrnila sebi v 
prid, kar je bilo glede na njene 
dosedanje aktivnosti žal tudi 
moč pričakovati.
O odločitvi za zamenjavo enega 
izmed boljših odsekov na 
magistralni cesti Dravograd - 
Maribor bi se glede na stanje 
regionalke Radlje - Ribnica 
Podvelka dalo razpravljati, tako 
o oceni stanja, ki jo je pripravila 
družba za državne ceste kot o 
smotrnosti ralle že tako skrom
nih sredstev za cestno infrastruk
turo. □ Tomaž Karat

HqqiMCs
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Ne bomo povzročali prepira, ali je in ali je bilo gostišče 
"Pogorelčnik» v Radljah vedno vsaj med lx>ljšimi, če že ne najboljše 
v Radljah. Prav gotovo pa drži, da gre za gostilno, ki nudi gostu 
domačnost. Ima tudi vedno dobro domačo hrano, tudi v kleti se 
najde pijača za še tako zahtevnega gosta. Disko Jolly pa je itak 
največji na tem predelu Slovenije.
Že lani so se lotili temeljite prenove in danes je to obrat nedvom
no evropske kvalitete in stare prijazne domačnosti.
Vsekakor se trudijo mladi, Tatjana, sinova, pa vendarle v ozadju in 
v samem štartu sta bila Ludvik Pogorelčnik in njegova žena. To sta 
gostinca pravega starega kova z novimi pogledi. Našli bi ju pri 
vsakem delu, kuhinji v strežbi, zjutraj ali zvečer z metlo.
Ludvik ali, kot mu domačini rečejo, Ludo, je dolga leta predsednik 
olrčinske turistične zveze. Veliko dobrih pobud, idej in predlogov 
je prispeval v tem času. Predvsem pa, kar je svetoval drugim, je 
naredil in preskusil tudi sam.Q

-kv-

V._ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ J

Podjetje za gostinstvo, turizem in sejemsko dejavnost, Radio Radlje, (ob 
35 letnici) in Foto Anka v Radljah so skupaj organizirali javni natečaj za 
fotografijo z zgornjim naslovom. Natečaj je namenjen fotoamaterjem, 
tematika pa dovolj široka, da bo verjetno privabila večje število ljubitel
jev fotografije.
Zadnji čas za oddajo izdelkov je 15. september, najboljše seveda čakajo 
lepe nagrade; naj omenimo, da je prva kar petdnevni izlet v Pariz. □ kv

Podjetje SodalLs- Radlje, to je kanadsko - slovenska firma, je odkupilo 
prostore bivšega -Prevoza- Radlje in sedaj bodo tu organizirali proizvod
njo lopatic za reaktivne motorje.
Seveda bodo potrebna še precejšnja vlaganja, vendar glede na ugled 
finne lahko v napovedi o dobrih poslih, ki seveda ne bodo prišli kar čez 
noč, le verjamemo. □ kv

Vabimo interesente, ki se želijo ukvaijati z REI KI ENERGIJO, da ho 16., 17. 
in 18. septembra letos prišla na Ravne gospa META FONDA. Prijave spreje
mamo na sedežu društva AL1RO, Stara ul. 1, vsako sredo od 16.. do 18. ure fn po 

6. septembru na ® 23-48o od 8. do 10. ure zjutraj.

Se želite naučiti polaganja ali prerokovanja iz ciganskih kart. Vedeževalec Denis 
bo organiziral tečaj usposabljanja 14. in 15. septembra 1996. Prijave sprejemamo 
v prostorih društva AURO, Stara ul. I, ob sredah od 16. do 18. ure o 20-773.

Vložite certifikat in dobite nagrado: mlinček, likalnik ali multipraktik. Možnost 
kredita.
® po 16. uri: 062/631-164.

Odkupujemo delnice LEKA. Takojšnje izplačilo gotovine! 
rr 062 26-416

Prodam kavč z jogijem, velikost 190 x 90 in dva fotelja ter žensko kolo - veliki 
poni.
Inf. «21-988.

Prodam osebni avto Jugo 45, letnik 1984, registiiran.
Cena: 500 DEM 

«22-951
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Aktualno

23. AVGUSTA JE PRIČEL VELJATI 2AKON O POSTOPKU ZA USTANOVITEV OBČIN TER ZA DOLOČITEV NJIHOVIH OBMOČIJ. VSEM TISTIM 
OBČINAM, KI SO ZADNJE LETO IN VEČ VZTRAJNO TRDILE, DA SE JIM JE Z UVEDBO LOKALNE SAMOUPRAVE ZGODILA KRIVICA, SE SEDAJ 
PONUJA MOŽNOST, DA URESNIČIJO SVOJE ZAMISLI, SAJ SO Z OMENJENIM ZAKONOM POSTAVLJENI FORMALNI OKVIRI ZA NASTANEK 
NOVE OBČINE ALI ZDRUŽITEV ŽE OBSTOJEČIH OBČIN.

Zemljevid Slovenije oh letu osorej goto
vo ne lx> več sestavljen iz 147 otrčin in 
tudi koroška regija gotovo ne ho več 
takšna, kot je danes, razdeljena na deset 
oličin.
Na Koroškem sta namreč kar dve od 
desetih ohčin. ki sta na nek način 
združeni, po svoje sta bili v takšno 
poroko tudi prisiljeni: Ravne-Prevalje in 
Podvelka-Ribnica. Zato se tudi ne gre 
čuditi, da prav v teh dveh občinah 
obstoja največje zanimanje za 
razdružitev in v obeh so tudi težko 
čakali na Zakon o postopku za 
ustanovitev olrčin ter za določitev nji- 
hovili območij.
Zgodovina obeh občin je različna. 
Oličina Ravne-Prevalje je kot skupna 
tvorba nastala predvsem zaradi tihih 
računov določenih političnih struktur v 
stari občini Ravne na Koroškem, češ da 
lx) zdmžena občina številčno močnejša 
in tako protiutež njihovemu staremu 
■nasprotniku,- to je občini Slovenj 
Gradec. Oličina Ravne-Prevalje namreč

ni skrivala želje, da bi imela status 
mestne občine, ki ga je konec koncev 
kljub manjšemu številu prebivalcev, 
vendar na račun močnega lobiranja in s 
predpostavko morebitnega lxidočega 
regijskega središča dobil Slovenj 
Gradec.
Na drugi strani pa so v Ribnici na 
Pohorju že od vsega začetka hoteli 
samostojno oličino, to željo so ptxlprli 
tudi z referendumom, vendar je 
Državni zbor Ribničane priključil v 
skupno občino Podvelka-Ribnica. V 
Ribnici na Pohorju so - tako kot precej 
drugih občin v Sloveniji - sprožili 
ustavni spor, na Prevaljah pa se je e 
pričela sestajati skupina, ki naj bi 
preučila in pripravila podlage za 
samostojno oličino Prevalje. Med neka
terimi politiki in ljudmi v otičini Ravne- 
Prevalje namreč obstaja občutek, da je 
en kraj na račun dmgega zapostavljen. 
Nova zakonodaja pa omogoča 
ustanavljanje otičin na tri načine, to je z 
združitvijo dveh ali več sosednjih olxin

v novo oličino, z razdelitvijo oličine na 
dvoje ali več novih občin in z izločitvijo 
dela občine ali delov dveh ali več 
sosednjih občin v novo občino. 
Območje oličine je mogoče spremeniti 
na dva načina: z izločitvijo dela oličine 
v novo občino in z izločitvijo dela 
občine in priključitvijo k sosednji 
občini.
Postopek za ustanovitev občin ter za 
določitev oziroma spremembo njihovih 
območij začne Državni zbor na pred
log, ki ga vložijo predlagatelji. Ti pa so 
med drugimi lahko en ali več občinskih 
svetov, svet krajevne ali vaške skupnos
ti ali zlxir občanov. Tu je pomembno 
dejstvo, da lahko svet KS, vaške skup
nosti ali zlxir občanov poda pobudo za 
izločitev dela občine v novo občino 
tudi v primeru, da svet obstoječe 
oličine te pobude ne pixlpira.
Seveda mora pobuda za novo oličino 
biti ustrezno utemeljena, za področje z 
manj kot 5000 prebivalci bodo igrali 
pomembno vlogo geografski, obmejni.

nanxlnostni, zgodovinski in gospodars
ki argumenti. In če državni zlxir oceni, 
da so podani z ustavo in zakonom 
določeni pogoji za ustanovitev nove 
občine oziroma za spremembo 
območja, potem je parlament tisti, ki za 
to območje razpiše referendum, akt o 
razpisu referenduma pa določa referen
dumska območja in referendumsko 
vprašanje. Kljub temu, da gre za 
lokalna vprašanja, ki so nadvse občutlji
va, pri izvedbi referenduma sodeluje 
republiška volilna komisija.
Zakon pa pozna tudi bližnjico, po kat- 
leri je precej lažje priti do nove oličine. 
Državni zbor lahko sam oceni, ali je 
neko območje potrebno uskladiti s 
pogoji, ki jih določata ustava in zakon 
in to uredi preprosto s sprejemom 
zakona, s katerim ustanovi neko 
obžino.
Seveda pa se koroške oličine, ki jim diši 
osamosvojitev, na to bližnjico najbrž ne 
bodo zanašale in bodo vzele stvar v 
svoje roke.O (m/i)

Repro studio in DTP
Skeniranje črnobelih in barvnih 
fotografij s prosojnih ali 
neprosojnih materialov in z 
diapozitivov. Izdelava barvnih 
izvlečkov, grafičnih filmov in 
kontaktnih kopij ter barvnih 
poskusnih odtisov. Računalniška 
obdelava fotografij: retuša,
efekti, izdelava fotomontaž.

Grafično oblikovanj«
Oblikovanje logotipov, znakov, 
simbolov; izdelava celostnih 
podob firm, sejmov in prireditev; 
oblikovanje prospektov, prodaj
nih katalogov, biltenov, reklam, 
knjižnih ovitkov, ovitkov kaset in 
zgoščenk - CD plošč, vabil, 
priznanj, embalaže...

Založba Cerdonis
Produkcija, tehnično in grafično 
urejanje ter izdaja različnih pu
blikacij kot so prospekti, revije, 
časopisi, knjige, tudi poezija in 
proza, ter strokovna in druga 
literatura. V založbi Cerdonis 
nastajajo tudi Odsevanja - 
časopis za leposlovje in kulturna 
vprašanja.

CerdonisWWW
Internet - elektronski medij 
prihodnosti. Grafično obliko
vanje, tehnična postavitev in 
najem strani Cerdonis WEB 
strežnika, kar vam omogoča og
laševanje, komuniciranje, pred
stavitev firme ali organizacije, 
trženje izdelkov in storitev preko 
Interneta.

\0
0°
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Podjetje Leasing Lampret iz Šmartnega pri Slovenj Gradcu je eno izmed tistih redkih, ki pri nas ubirajo vse vrste marketinških pri
jemov, tudi manj standardne, a zato morda še bolj učinkovite propagandne akcije. Ta način dela je seveda tesno povezan s siceršnjimi 
dobrimi poslovnimi rezultati, kajti le tako se da uspeti v trdi konkurenčni borbi, ki na področju prodaje vozil vsekakor poteka. 
Lampreti so bili v središču pozornosti tudi na letošnjem evropskem prvenstvu v jadralnem letenju, na letališču Slovenj Gradec. Njihovi 
dnevi odprtih vrat Seata (ponudba zajema celotni Seatov program vozil) so bili vse dni prvenstava dobro obiskani, manjkalo ni niti 
najbolj znanih Slovencev. Tako ni naključje, da se na primer cel ansambel Vinka Cerleta vozi v Seatovih avtomobilih, ki sojih kupih v 
Šmarnem. Prijatelji Lampretov so tudi člani najstarejšega koroškega ansambla Štirje kovači, ki so o podjetju Leasing Lampret in nji
hovi pestri dejavnosti napisali celo pesem, ki jo bodo v kratkem že vrteli na naših radijskih valovih.

Zaradi zastojev v Hudi luknji je 
Jože Lampret odprl začasno 
poslovalnico v Velenju, v prijet
nem okolju Šaleka, prav tako s 
celotno Seatovo ponudbo ibize, 
cordobe, toleda in dostavnega 
vozila inča. Za svojevrstno za
nimivost je v Velenju poskrbel 
znan podjetnik Brane Brišnik, ki 
je svoji ženi za rojstni dan poda
ril srebrno-kovinsko cordobo. 
Leasing Lampret je k temu dodal 
še odličen avtoradio in - pre
senečenje je bilo popolno. Kupci 
znajo ceniti tudi takšne geste 
trgovcev avtomobilov.

Poslovalnica v Velenju bo odprta 
do končanja del v Hudi luknji, 
takoj za tem pa pri Lampretovih 
računajo, da bodo odprli naj
sodobnejši lokal, s prodajo, 
servisem in avtopralnico, ob 
obvoznici Slovenj Gradca. 
Otvoritev centra bo predvidoma 
spomladi drugo leto.

IZREDNO UGODNI KREDITNI POGOJI 
- PORSCHE KREDITI do 5 let 
in PORSCHE LEASING do 5 let!

NOVOSTI V PRODAJI:

lEflfIAG POOBLAŠČENI TRGOVEC ZA VOZILA SEAT
■ Šmartno 36 2383 Šmartno pri Slovenj Gradcu
ICIflipit»« TEL & FAX: 0602/53-683 AVTOTEL: 0609 611-536

O
INČA - dostavno vozilo

500 ali 625 kg nosilnosti 
nizka poraba goriva 
variante: bencin, dizel

CORDOBA SX s tremi vrati

zmogljivost: 101 KM do 129 KM 
zelo bogata oprema 
ugodna cena



Družabna kronika

UJC kulturo
Slovenj Gradec je kulturno mesto. Kultura pa se meri 
tudi po urejenosti sanitarij v javnih lokalih. Medtem ko 

nekdaj znana »gostilna za pijančke* - pri Marčiču pre

more vse, tudi papir za Školjko, v hotelu Kompas 
velikokrat zmanjka papirja in mila (menda kradejo), v 

bifeju Naminega Marketa pa sploh nič,razen 

Školjke. Menda varčujejo z WC papirjem. Takšno 

varčevanje se zaradi efekta utegne tako zavleči, da 

bodo medtem izgubili vse goste.

V novem delu sicer zares solidno urejenega Traberga 
lioste naleteli na pošteno zavajajoči prometni znak 
■prepovedano parkiranje in ustavljanje-.
Normalno takšna prepoved velja ob in za promet
nim znakom. Znak je torej pričetek prepovedi ali 
omejitve. Toda v Dravogradu ne parkirajte niti pred 
znakom, kajti z druge strani se na istem drogu znak 
ponovi in če ne boste naleteli ravno na razumeva
jočega policista, boste plačali.
Ali pa v bodoče poglejmo sleherni okrogli prometni 
znak kar z olreh strani!

Jvju7J iyjjju
1. Niko R.Kolar, predsednik sveta Mestne občine Slovenj Gradec in 
galerist:
•Kutastrofn, koliko Prepihov! Ampak tudi jaz imam doma svoj prepih 
- zaradi obnove stanovanja.«
2. Oki Rotovnik, samostojni r

0fn,inslika,r:1 , , JOŽE LEASING■ Tudi pz bi bil rad galerist, pa 
me ne spustijo niti v svet 
galerije.« Znan podjetnik Jože Lampret iz Šmarna 

je v večni formi. Ne le vsakdanje 
poslovne skrbi od 
jutra do večera - nje
gov čas je popestren 
tudi z lepimi trenut
ki... To dokazuje naša 
fotografija, posneta na 
slovenjgraškem 
letališču ob dnevih 
odprtih vrat podjetja 
Leasing Lampret. Tudi 
zaplesal je Jože s temi 
dekleti in ni opehal.

NAGRADNA IGRA:

POIŠČITE
SE V PREPIHU

Hladna in mokra jesen prihaja, zato bo treba po nove čevlje ali 
škornje. Po nepremočljive gumijaste škornje pa bo lahko stopila 
gospa na naši sliki v prodajalno PLANIKA v Slovenj Gradcu, kjer že 
sedaj prodgjajo obutev za dolgo, hladno zimo. Še prej se mora gospa
oglasiti v našem uredništvu, da bo prejela nagradni kupon in povedala, kje jo je naš fotograf ujel v objektiv.

JVrv' '-'J
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Prepihane čveke

mm® m«
Prihajaj© dnevi, ko bo nesporno konec konfekcije s kratkim 
rokavom. Na Koroškem sta javnosti znana vsaj dva moža, ki tudi 
v najhujši vročini ne oblečeta srajice s kratkim rokavom. Prvi je 
umetnik Benjamin Kumprej. drugi pa kulinarični pisec in popot
nik ter popoldanski gostinec Peter Lenče, alias Škrubijev Peter. 
Pero je zanašo rubirko povedal:
Med svojo garderolro imam resnično le dve srajici s kratkim 
rokavom. Več jih v Šmelcu tudi na rabim, saj pri nas ni več 
sonca kot za dva popoldneva.

KJE JE AAEJ/V?
Občina Mežica je nedavno postavila table, ki naj bi opozarjale, 
kje se začne občinska meja. Na Poljani pa je ta tabla postavljena 
povsem nepotrebno. Mejo naznanita že cesta in asfalt, kajti na 
na meji z mežiško občino se preneha nova asfaltna prevleka.

ATRAKTIVNE USLUGE
Znani Korošci so letošnje poletje preživljali na različne načine. 
Gradbeni podjetnik iz Dobje vasi se je npr. navkljub polni 
zasedenosti svojih gradbenih zmogljivosti v poletnih mesecih 
ukvarjal tudi z zakonsko posvetovalnico in z atraktivnimi 
selitvenimi uslugami. Po trditvah ene od vključenih strank v 
aferi «lepa Korošica krade milijone* je pri tem nesporno dokazal 
tudi talent za strokovno odpiranje ključavnic. «Če se že 
vključimo, se vključimo atraktivno,- je svoje sodelovanje v 
koroški aferi poletja komentiral dobrodušni kavalir.

K47 &0W0 ?4 Zt>W

Tako se sprašujejo v Žerjavski topilnici. Pa ne zaradi nove ure- 
dlx‘. ki določa uvoz nevarnih snovi, ampak zaradi dejstva, da 
podjetje zapušča magister Drago Dretnik. ki je bil doslej nosilec 
razvoja v tem podjetju.
Drago postaja inšpektor in prvo službeno pot lahko naredi kar v 
svoje staro podjetje.

M IM I K\Z€C\I AN11
Nedavno je uradni list objavil delničarje podjetja Kormetal iz 
Žerjava. Ker so nekateri morali v to firmo menda dati regres 
domala pod prisilo in ker se firmi (izgleda) ne piše dobro, ta 
spisek ni več spisek delničarjev, temveč spisek razočaranih.

Dopust da ali ne
Medtem ko je večina znanih Slovenjgradčanov že izkoristila glavni 
del dopusta, si direktor galerije likovnih umetnosti Karel Pečko 
nikakor ne upa na zasluženi dopust. Zlobneži trdijo, da se boji, da 
bi v času njegove odsotnosti Oki v galeriji postavil svojo razstavo.

Znani Slovenci so se že navadili, da na javne prireditve vzamejo 
s selxtj svoje boljše (ali slabše) polovice. Korošci se tega še niso 
navadili. Svetla izjema je župan mestne občine Slovenj Gradec 
Janez Komljanec, ki svojo nasmejano ženo vzame povsod, 
kjer se le da. Tudi slikarja Tisnikarja večkrat spremlja njegova 
soprogra, četudi gresta kdaj domov ob različnem času. Za 
nekatere pa se domačini že sprašujejo, ali sploh imajo svoje 
polovice - ali pa jih ljubosumno skrivajo doma.

Zetetf f«e,

***********************************************

Morala je kot hlače: najlažje jih uničiš pri skoku čez plot 
**************

Ni rečeno, da ima politik, Id ima privide, tudi vizijo.
**************

Nad tisoč metrov menda ni greha. Nad sedemdeset let pa ga zagoto
vo nL

„ **************
Gvilna družba najbolj uspava, dokler je v službi vojaških interesov. 

**************
Zdrav duh v zdravem telesu. Ali v enaki meri kot za duh velja to tudi 
za duhovnost?

**************
Ljudje smo sebični. Dokaz je že to, da ni niti enega človega, ki bi bil 
- tebičen.

**************
Res nimamo velikih retorikov, imamo pa velike - ritorike. 

**************
Zaradi zdravja bi moral nehati, zaradi počutja pa moram kaditi.

**************
Družba je zgrajena na racionalnostih in funkcionira na nesmislih. 

**************
Kaj pomaga skopuhu, & ima, če od tega nič nima? 

*************************************************

r)'

Uporabna metoda opozarjanja na široko politično razgledanost 
je po novem tudi izstopanje iz stranke, ki ji ne pripadaš oziroma 
nisi njen član. Jože Krevh, po domače Edlvajs, je tako iznašel 
recept - javno izstopiš iz stranke, v kateri nisi nikoli bil, kandidi
raš v stranki, v kateri si, zastopaš pa interese stranke, v katero 
sodiš. Na zdravje!

Ivarčko jezero je s koncertom Faraonov vstopilo v novo dobo 
turistično zabaviščne ponudbe. Avgustovski večer je privabil 
preko 3000 ljudi, kot v najboljših železarniško prvomajskih 
časih. IVARČKO d.o.o. sta ustanovila Slovenjgradčan Roman 
Grah in Hotuljec Igor Filipančič (na sliki), ki je tudi direktor 
podjetja. Novo vodstvo - novi časi, če bodo zadovoljni še 
obiskovalci, se za prihodnost bisera [tod Uršljo goro ni več bati.
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DRAVOGRAD
Koroška c. 48, tel.: 0602 84 440

ipiim©Ss4®ss“ && iixaiag
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I£®Sai?IMSES© 1J5ÌMMÌÌ® ®1B£SP®®SÌMD
gradnja Poslovno športnega kompleksa Traberg na atraktivni lokaciji ob mestnem jedru pri magistralni cesti 

Dravograd - mednarodni mejni prehod Vič pri Dravogradu (oddaljenost od avstrijske meje 1,5 km) je zaključena

neprodanih je le še nekaj poslovnih prostorov s kvadraturo od 40 - 75 m2, namenjenih za butične in druge prodajalne, 
urarstvo, advokaturo, trafiko, zavarovalništvo in druge storitvene dejavnosti

Če vas ponudba zanima, vas vabimo, da se čimprej osebno oglasite na sedežu podjetja MERX TGP Košenjak 
Dravograd, Koroška cesta 47, oz. po telefonu št. 0602 83-073, 83-446.
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Dobitnik občinskega priznanja občine Vuzenica:
Kultura

Vsako obdobje umetnikom 
prinaša svojevrsten navdih, želja 
po ustvarjanju ne usiha, le 
drugačna postaja, zrelejša. Kipar 
Janko Dolenc iz Vuzenice je letos 
dopolnil 75. letnico in njegova 
umetniška pot je bila vseskozi 
pogojena s prastaro materijo - 
lesom, v katerem je našel svoj 
osebni likovni odnos. In ker je 
kipar Dolenc vsa leta živel in ust
varjal v Vuzenici, v kraju med 
Pohorjem in Dravo, je tu čutil 
največ umetniške ustavarjalnosti. 
Sodeloval je pri kulturnih projek
tih kraja, ustanovil je Likovni klub, 
pripravljal razstave, svoja dela 
podarjal ustanovam in krajem v 
okolici in bil nepogrešljiv pri 
mentorskem delu z mladimi, še 
zlasti v Likovni koloniji v 
Vuzenici. Vse to so dejstva, ki so 
ob umetnikovi 75. letnici nareko
vala, da letošnje občinsko priz
nanje občine Vuzenica prejme 
prav on.

Umetnik se rad spominja svoje 
mladosti, svojega očeta, ki je bil 
rezbar in kipar in ki mu je pravza
prav omogočil, da je sledil svoje
mu umetniškemu duhu. 
Neizpolnjena večna želja po študi
ju, to hrepenenje in z njim 
občutek zapostavljenosti je umet
niku vtisnila globok pečat. Kot 
kipar ga je torej oblikovalo živl
jenje in trdo delo. Motiv za obde
lovanje lesa je iskal v nesrečni 
materi, ki je poosebljala ljubezen 
otroku, zato je še toliko bolj 
razumljiva njegova upodobitev 
Mete iz Prežihovih samorastnikov. 
Dolenc je globoko doumel 
Prežihovo sporočilo in torej 
oblikoval svojo Meto - nesrečno 
mater z otroki, ki jih ščiti in varuje. 
Njegove Mete so torej simboli 
žensk današnjega časa, z njimi pa 
se vrača v svojo mladost in v čase 
socialnih krivic.
Pri ustvarjanju mu je najljubši les, 
vendar se svojevrstno umetnik 
izraža tudi z risbo, pasteli in 
grafiko. Vsaka po svoje ima svojo 
izrazno moč.
Janko Dolenc je ponosen na svoj 
kraj - Vuzenico, kjer ima svoj atel
je in galerijo, v kateri so razstavlje
na njegova najljubša dela. Sicer pa 
o odnosu s krajem pravi:
-V Vuzenico sem prišel 1947. letu,

tu sem pognal korenine svojega 
ustvarjalnega dela, našel sem kon
takt na kulturnem področju, v 
lokalni skupnosti, še zlasti lepo pa 
mi je bilo z mladimi v likovnih 
kolonijah, nasploh pa sem v kraju 
pustil svoj pečat. Zadnjih osem let 
nisem več sodeloval v kolonijah, 
moram pa priznati, da pogrešam 
ta užitek. Rad se vračam v moja 
prva leta v Vuzenici, tudi svojo 
prvo razstavo del sem imel v pros
torih kegljišča, ko smo ustanovili 
likovni klub.'

S prečudovito pokrajino sredi 
Pohorskih gozdov se njegove 
lesene skulpture kar stapljajo, 
velike in ponosne so, čeprav s 
trpkim izrazom. Takšen je tudi 
Dolenc, velik in ponosen, trpko 
zastrt, vendar veličasten. Kiparil 
bo, dokler bo mogel, brez te svoje 
ljubezni ne zna živeti. Zato se, 
čeprav sedaj živi na Prevaljah, 
vsak dan vrača v svoj atelje v 
Vuzenico, kjer se prepušča svojim 
umetniškim hotenjem.O

Irena Fasvald

'J1 djjju 3s]jjjy
V marčevski številki Prepiha smo poročali o prvem mednarodnem uspehu koroškega fotografa Toma 
Jeseničnika na Nizozemskem. Medtem je Tomo nadaljeval udeležbo na mednarodnih fotografskih 
salonih in pred dnevi je iz Barcelone prejel uradno obvestilo o še pomembnejši mednarodni nagradi in 
povabilo na podelitev.
20. maja letos se je namreč v Barceloni v Španiji odvijal 56. mednarodni fotografski salon na temo 
planinske fotografije. Salon je eden izmed tistih z najdaljšo tradicijo, organiziran pa je bil pod patronatom 
FLAP - Evropske fotografske zveze. Žirija, ki so jo sestavljali trije mednarodni mojstri fotografije, je Tomu 
Jeseničniku podelila tretjo nagrado in bronasto kolajno za kolekcijo fotografij. Jeseničnik se je tega 
salona udeležil prvič, poleg njega pa se je za nagrade potegovalo še več kot 600 fotografov iz 53 držav, 
kar še poselit j priča o močni konkurenci.
Tomo je v Barcelono poslal štiri diapozitive, ki so vsi nastali v okolici Črne na Koroškem, kjer tudi 
večinoma nastajajo njegove fotografije s podobno tematiko. Skupna točka fotografij je zima v gorah, vsi 
štirje so nastali ponoči, v težkih svetlobnih razmerah in, kar je treba še poselit j poudariti - v hudem 
mrazu. Tako je npr. termometer ob nastajanju posnetka južne stene Pece z zvezdnatim nelxim v ozadju 
kazal kar -2T’C, Tomo pa je film osvetljeval kar dobre pol ure. Tudi ostali trije posnetki iz Koprivne in 
Bistre so nastali v jasnih mrzlih zimskih nočeh, ko se temperature ne dvignejo nad -15“C. Zaradi vseh teh 
okoliščin spadajo tovrstni posnetki med zahtevnejše in verjetno je bil to tudi eden izmed razlogov, da se 
je žirija odločila, da Jeseničniku podeli bronasto medaljo Evropske fotografske zveze.
Poleg tega so bile Jeseničnikove fotografije letos sprejete in razstavljene še na petih mednarodnih 
fotografskih razstavah v organizaciji FLAP, in sicer:
1. AKF International Salon of Fine Pictorial Slides - Koln. Nemčija 
27. FarlxJiawettliewerb um die Tauemkristalle - Lienz. Avstrija 
Vigex International Photographic Salon 1996 - Geelong. Avstralija 
4.Biennale Internacional de Fotografia 96 - Cerdanyola, Španija
3. Certamen Fotografico Internacional 1996 - Vittoria, Španija tj-
Medtem ko pričakujemo rezultate še z nekaterih drugih mednarodnih fotografskih razstav, se i že 
pripravlja na najpomembnejši fotografski dogodek na domačih tleh, to je na natečaj za SLOVET .O 
FOTOGRAFIJO LETA 96, ki se lx> zaključil konec xeptembra.Q -vik
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Mogoče l)i -prepili- v Prepihu lahko zbudil 
vest nekaterim, ki radi govorijo o kulturni 
dediščini naših prednikov. Na cesti od Slovenj 
Gradca proti Podgorju stoji kužno znamenje. S 
takim odnosom do teh znamenj, ki so bili 
postavljeni z ljubeznijo naših prednikov, 
nikakor ne moremo v Evropo. Če ne lx>mo 
■prijatelji« do naših prednikov in njihove kul
ture, kako bomo prijatelji do nam tujih naro
dov?
Ob tem zaraščenem znamenju se je treba 
zamisliti.O

L Konit

mmm mKsm 
\mm m «(Dita

VPISUJE V ŠTUDIJSKEM LETU 
1996/97 NASLEDNJE PROGRAME:

OSNOVNA SOLA ZA ODRASLE 
POKLICNI VOZNIK 
EKONOMSKO - KOMERCIALNI 
TEHNIK 
POSLOVODJA 
POSLOVNA TAJNICA 
KOMERCIALIST 
VISOKA UPRAVNA ŠOLA

Za vse informacije pokličite na 
tel. št. 22-296 ali se osebno 
oglasite na ljudski univerzi 

Ravne, Prežihova 24
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Zaradi vedno večjega prometa sta se last
nika trgovine VAŠ MARKET v Pamečah, 
Liljana in Jože Logar odločila za nadgrad
njo trgovine.
V trgovini je zaposlenih 6 trgovcev, ki 
imajo dolter posluh za kupca. Z razširitvijo 
lokala bo izbira še pestrejša in ponudba 
kvalitetnejša.V tej trgovini prodajo tudi 
veliko izvodov našega časopisa »Prepih«.0

S. H.

Poostreni nadzori prometa ob pričetku šolskega 
leta so postali že ustaljena oblika dela policije v 
Slovenije, tudi na Koroškem. Na območju Uprave 
za notranje zadeve Slovenj Gradec bomo tudi letos 
okrepili vse oblike preventivnega dela in skušali v 
največji možni meri pripomoči k varni poti otrok v 
šolo in domov. Ker omenjamo preventivno delo, ne 
opuščamo kaznovanj. Zoper kršitelje predpisov 
bomo ukrepali v skladu z zakonskimi pooblastili, 
še posebej aktivni bomo v okolici šol in na šolskih 
poteh.
Želimo, da bi bilo potrebno čimmanj posegati po 
represivnih ukrepih, predvsem pa, da se bodo s 
spričevali ob koncu šolskega leta domov vrnili vsi 
otroci, ki bodo 2. septembra sedli v šolske klopi.

UNZ Slovenj Gradec
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Gasilsko društvo Pameče je bilo julija na gasilskem tekmovanju v 
Avstriji, v kraju Volkersdorf. Na tem tekmovanju so se spoznali in 
spoprijateljili z gasilci Gavveinstala. Gostje iz Gaweinstala so 
Pameškim gasilcem vrnili obisk v avgustu. V skupini je bilo 27 
gasilcev in župan mesta.
Pameški gasilci so svojim gostom pripravili kar pester program. 
Med drugim so si ogledali razstavo umetniških slik v Galeriji likovnih 
umetnikov, Sokličev muzej, cerkev sv. Elizabete, cerkev sv. Duha in 
cerkev sv Jurija na Legnu, pod odličnim vodstvom prof. Karla 
Pečka.

Popoldan je bil pohod na Kremžarico in nato piknik na lovski koči 
Gradišče. Bili so prisotni pri slovesnem prevzemu avto-gasilske cis
terne gasilskega društva Slovenj Gradec in se udeležili procesije in 
maše na lepo nedeljo v cerkvi Matere božje v Trobljah.
Gostje so Itili zelo zadovoljni ob tako bogatem programu in izrazili 
željo ter povabilo, da Pameški gasilci vrnejo v naslednjem letti obisk 
v kraju Gavveinstal.O

S. Hovnik

V teh dneh so se kar vstile prireditve ob obletnicah naših lovskih 
društev. Med drugimi so praznovali 50 let dela tudi lovci lovske družine 
Bukovje Zbrali so se pred domom borcev Šentjanž pri Dravogradu.
Za kulturni program je poskrbel moški pevski zbor Čaki, za veseli del 
pa člani ansambla Zarja. Zabava je trajala do jutra,□ S.H.

v Patagaofja]

V zvoniku cerkve sv. Urha v Podgorju so si poiskale začasen dom 
sove - ptice, ki jih danes že bolj poredko vidimo. Trije sovini mladiči 
so kar nekaj tednov na linah zvonika odpirali svoje kljunčke in čakali 
na »mamino« vrnitev z nočnega lova, da jim je prinesla hrano. Ko so 
mladiči »odrasli«, so nekega večera, ob mraku, odleteli novim dogo
divščinam naproti. Za spomin je ostala le še fotografija.O

Leopold Komt

PALOMA sponzor Planinske zveze Slovenije
Sredi ovgusta sto predstavnika Planinske zveze Slovenije in Palome, Sladkogorske tovarne papirja, v Erjavčevi koči 
na Vršiču podpisala pogodbo o sponzoriranju. Planinska zvezo si je s podpisom te pogodbe zagotovila papirno 
higiensko konfekcijo - popirnate brisače, serviete in toaletni papir - za sedemdeset planinskih postojank v vrednosti 
1.800.000 tolarjev. Palomo po se je pridružilo tudi tradicionalni akciji Planinske zveze Slovenije in časnika Delo 
iščemo nojprijetnejšo planinsko postojanko.Trem v letu 1996 najprijetnejšim pbninskim postojankam bodo namenili 
še dodatno papirno higiensko konfekcijo po npbovi izbiri, in sicer vsaki v vrednosti 90 tisoč tolarjev.

»Poloma, ki je po krizi sredi preteklega leta uspešno sklenila prvo leto sonocije, želi po svojih močeh prispevati k 
prizadevanjem zo čisto naravno okolje. Zarodi velikega obiska so še posebej ogrožene slovenske planine, in toka 
odločitev ni bilo težko,« je ob podpisu povedal vršilec dolžnosti generalnega direktorja Polome moa, Zvezdan 
Žlebnik. »Zarodi gospodarskega položaja Palome bi se letos težje odločili za denarno sponzorstvo, vendar pa nam je 
proizvodni program omogočil, da z našimi izdelki pomagamo planinski zvezi zagotavljati možnosti za prijetno 
bivanje v gorah.«
Predsednik Planinske zveze Slovenije Andrej Brvar je vesel odločitve Palome in upa, do bodo sponzorski odnos 
podaljševali tudi v naslednjih letih ter ga morda Se razširili. »Obstojajo tudi možnosti za poslovno sodelovanje s 
Palomo, saj so njeni ekološko prijazni izdelki izredno primerni za planinsko okolje«
Palomo je podjetje, katerega korenine segajo v leto 18Z3, sedaj pa združuje tri tovarne; Sladkogorsko tovorno 
papigo ter dve tovarni lepenke - eno v sbvenskogoriškem Ceršaku ter drugo no Prevaljah no Koroškem. Konec julija 
je bilo v Palomi zaposlenih 1863 delavcev. Mesečno prodaja znaša približno milijardo tolarjev, od tega dobrih 
sedemdeset odstotkov izdelkov prodajo na tuja tržišča. Nojvečji delež dohodka ustvarjajo z izdelki papirne higienske 
konfekcije, sledijo različne vrste lepenke ter izdelki iz lepenke in kartona. Od maja letos je Palomo v lasti Sklodo 
Republike Slovenije zo razvoj.O
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V podjetju Abrasiv Muta so po zaključku privatizacije v tem pod
jetju s strani sklada Republike Slovenije za razvoj dobili novega lastni
ka,in sicer francosko podjetje Wheelebrator. preko hčerinskega pod
jetja Abrasiv Metallioi Industriale iz Milana, ki je odkupilo 71 % celot
nega osnovnega kapitala družlre Abrasiv Muta.V 29-ih odstotkih pa 
lastnik osnovnega kapitala še vedno ostaja Sklad Republike Slovenije 
za razvoj
Vzporedno s tem se je zaključil tudi postopek privatizacije s strani 
zaposlenih in upokojenih delavcev Abrasiva Muta, ki so v nakup 
poslovnih deležev vložili 122 certifikatov in 147 potrdil za manj 
izplačane plače ter na ta način postali z interno razdelitvijo in notran
jim odkupom 21.59 % lastnik kapitala. Pokojninski sklad bo pridobil 
5.79%.
5 plačilom kupnine je Wheelebrator postal večinski lastnik Abrasiva 
Muta, ki se je ob podpisu pogodile zavezal ohraniti večino delovnih 
mest ter obstoječi managment. Poleg tega se je kupec zavezal, da bo 
v naslednjih dveh letih v posodabljanje in povečanje proizvodnje 
investiral najmanj 2 milijona mark in v višini ene četrtine pokril 
stroške okoljevarstvenih bremen.
Sedanje večinski lastnik Abrasiva se je s pogodbo obvezal, da do leta 
2000 ne sme prodati podjetja. 85 % glasov za vse strateške odločitve 
omogoča tudo vpliv manjših družbenikov Abrasiva, od katerih pa lx> 
Wheelebrator lahko odkupil deleže, nominirane v nemških markah, s
6 % obrestno mero,ki jih mora odplačati v 60-ih dneh od sprejetja 
pisne zahteve.
Z vsemi temi sklepi, ki so vezani na pogodilo, so po liesedah služite 
za stike z javnostjo seznanjeni vsi, ki so v privatizaciji družite Abrasiv 
sodelovali, poleg Sklada za razvoj tudi zapusleni, vodstvo podjetja 
ter Oltčina Muta.O Tomuž Kanit

Nepotreben zaplet so rešili strpno
Svet občine Muta je po zapletu imenoval v.d. ravnateljice.

Treba je razumeti, da je Muta kraj, ki je takorekoč zgodovinsko obre
menjen in občutljiv glede šolstva. Problemi datirajo iz začetka stoletja, 
iz nemško-slovenske šole, se vlečejo v nerazumljivo čudnih oblikah 
skozi novejši čas, ko Muta ni dobila popolne osemletke, ko je imela 
na svojem območju podružnice in vodstvo iz drugih krajev in podob
no. Kraju in ljudem je tudi manjkala vizija in vedenje o pomembnosti 
šole in celotnega šolsko-vzgojiteljskega kadra iz vrst domačinov.
Če kdo, potem je to vizijo imel pred leti Ervin Kokošinek, pa je bil 
nerazumljen in na kraju dokaj nizko dotolčen.
Ob tem je svet občine potegnil strogo ločnico, z vsem spoštovanjem 
in vrednotenjem uspehov dela v šoli, želi polagoma, brez nestrpnosti 
tudi ravnatelja in polagoma učitelje v svojem kraju, saj ima med 
domačini enakovradne ljudi.
Tako je tudi ob zadnjem razpisu za ravnatelja OŠ Muta dal pristanek 
za prof Majdo Jeznik, podporo pa je dobila tudi v svetu šole.
Takšno priporočilo je prišlo tudi pred ministra v Ljubljani, ki pa kandi
datki ni dal svojega pristanka. Minister se je odločil na osnovi pri
poročila kolektiva, ki mu je poslal zelo ugodno, vendar zasluženo 
oceno dosedanje vodje dolžnosti ravnatelja. Za prof Jeznikovo kaj 
podobnega nihče ni napisal, pa čeprav ima v kraju in šolskem centru 
opazne sledi svojega široko zasnovanega, vzgojnega, kulturnega in 
drugega dela. Zanimivo je, da v ta kolektiv v preteklosti niso znali 
pripeljati domačinov in danes je to pač šola, sestavljena iz ljudi, 
tehničnega in vzgojnega osebja iz drugih krajev, ki uspešno uči, ven
dar njihovega drugega, tudi pomembnega vpliva na vzgojo in življen
je kraja ptič ni. Ministrstvu zamerijo le počasnost, saj je odločitev spre
jel tik pred zdajci, ko naj bi se pouk že skoraj prižel.
V takšnih okoliščinah sta svet šole in občinske svet sprejela sklep o

Mula:
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Muta je zopet dobila 
javno telefonsko gov
orilnico, ki je tokrat 
morda premaknjena 
celo na bolj primerno 
mesto. Večina ob
čanov resno upa, da 
bo tokrat vzdržala 
dlje časa in služila 
vsem.

Tudi na Muti so 
nttmreč posamezniki, 
ki radi svojo moč in 
jezo izkažejo v javni 
govorilnici. □

kv

Halo, že sprejemamo stave, kako dolgo bo 
vzriah?

Kapla je slavila
Tisto, česar avtorji lepe zloženke ob 940 letnici Kaple v svoji skrom
nosti niso zapisali, je dejstvo, da je ta kraj zelo zgodaj dobil svojo 
inteligenco oziroma svoje šolane ljudi.
Resda najprej v vrstah duhovnih služb, toda kaj kmalu tudi prve 
prosvetarje. Od tod tudi prave prosvetarske družine, ki jim skoraj 
sočasno sledijo agronomsko in gozdarsko in v drugih strokah šolani 
ljudje.
To so dejstva, kakor je tudi dejstvo, da so ti in drugi Kapelčani hoteli 
in znali tudi v najtežjih časih kaj storiti, pomagati ali vsaj zaščititi 
svojo domačo Kaplo.
V tem je tudi sreča nekako drugačne identitete, gospodarske, kul
turne in splošne razvitosti planinskega kraja, potisnjenega v mejne 
razmere zadnjega stoletja. Da ni bil nekako pred dvema stoletjema tu 
zasejan duh znanosti in prosvete, tudi kraja takšnega, kot je, ne bi 
bilo. To dokazujejo tudi z izjemno lepimi samostojnimi prireditvami, 
kulturno bogatim življenjem, vabijo v goste in ustvarjajo sami: to je 
Kapla.
Letošnja praznovanja so se pestro in smiselno razvlekla na več kot 
mesec dni posebej razgibanega življenja* ki ga ustvarjnjo ena prvih 
organizacij Karitasa na Koroškem, če ne celo širše, pa planinci, šport
niki, lovci, kmetje in člani vseh drugih organizacij.
V tem času so še posebej polepšali svoj krnj, mu dodali neknj asfalta 
in po svoje dokazali, da je lahko življenje tudi turistično pestro kljub 
počitniškemu času. □

k.vaUl

imenovanju vodje dolžnosti ravnateljice, in to je prof. Majda Jeznik z 
Mute.
Nedvomno pa takšen zaplet ni lepa dobrodošlica domačinki na tako 
odgovorno delovno mesto v kraju, od katerega se polagoma pričaku
jejo tudi drugi vplivi na življenje na Muti.O

k. v.
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VUZENIŠKI GASILCI SO 015 MINULEM OBČINSKEM PRAZNIKU PREDALI SVOJEMU NAMENU NOVO, 
PREDVSEM PA SODOBNO ZASNOVANO IN OPREMLJENO ORODNO GASILSKO VOZILO.

rok. kadar gre za skupne potrebe. 
Vsekakor pa so v akciji imeli 
največ skrbi in naporov predsed
nik PGD Zdravko Haberman, 
podpredsednik Oto Vačovnik in, 
kot sta oba dejala, še vrsta pridnih 
gasilcev Vuzenice. □

k. vultl
Nakup takšnega vozila seveda 
predstavlja za gasilce in občane 
velik izdatek, ki ga zmorejo le ob 
izjemni solidarnosti. Ta tudi tokrat 
ni odpovedala.

Samo kmetje so zbrali 246 
kubikov lesa, obrtniki Vuzenice 
852 tisočakov denarja, nes
trankarski klub Vuzenice je za 
avto namenil ves letošnji 
proračun, podpredsednik občin
skega sveta Mirko Verčkovnik pa 
svoj letni honorar.
Seveda pa je za temi še precej 
dolga vrsta posebnih darovalcev 
in botrov, ki so primaknili svoje 
deleže in vozilo, vredno 8,5 mili

jona tolarjev, je v rokah gasilcev. 
Gre seveda za najsodobnejšo zas
novo. ki je postavljena na vozilo 
mercedez. Nadgradnja je že delo 
domačih uveljavljenih strokovn
jakov, tokrat obrtnika Marjana 
Pušnika, ki sploh ne zaostaja za 
dražjimi tujimi konkurenti.

Prostovoljni gasilci tokrat svojih tir 
sploh niso seštevali, opravili pa so 
vsa fizična dela na poseku, spra
vilu lesa in drugo.

Župan Miran Kus je ob čestitkah 
gasilcem posebej poudaril, da je 
lahko in lepo delati v kraju, kjer 
so ljudje tako enotni in odprtih Sodobno in primerno tukajšnjim potrebam

f
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nimivo akcijo, ko so predstavljali znane in novejše izdelke "Radenske" 
iz Radence Ponudba je bila solidna, prijazna, z ravno pravo kapljico 
komercialne reklame, da je prijetna. Predvsem pa so bili prijetno pre
senečeni vsega dobrega vajeni tujci. □

kv

prosto iz kamenja, se v lepem loku pne čez gioirei in nosi vse, tudi 
težke, včasih smo rekli «gozdne kamione«, ki niso bili nikoli dovolj 
■naklank saj se je tekma za več in več pričela že pred leti. Morda so 
kamniti loki še najdalje kljubovali in redki še kljubujejo.

Ravno pravi ščepec prijetne reklame.

j ili) L) !/il J jy
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Gradnja novega mostu v Vuhreškem jarku se vleče že v drugo jesen. 
Zakaj tako na dolgo, najbrž vedo le gradlreniki. Je takšna gradnja tako 
trd oreh, je premalo ljudi, mehanizacije? Vemo le, da bo novi most 
zamenjal olrčudovanja vrednega starca, ki je v dolgih desetletjih, drugi 
trdijo, da celo stoletje in več, kljulxrval ujmam in ljudem. Grajen je pre-

Kamniti, tu in tam že z betoni zaplombiran most na Vtthreščici

Svojo moč je most dokazal leta 1970, ko voda trgala in skoraj v celoti 
uničila cesto. Odnesla je Nemčevo hišo z gospodarskim poslopjem 
vred, veliko jezov, pobrala mostove. Tudi globoko korito pod mostom 
je bilo preozko in voda je čezenj valila cele orjaške smreke. Most pa je 
kljuboval in ob njem mala kapelica. Voda je do jasne vidnosti izprala 
stari napis »Sveti Jožef prosi za nas«. Takrat so utihnili tudi še zadnji 
mlini in žage. Ostal pa je most, le še za enega, manjšega, podobne ali 
celo starejše gradnje vemo. Ljudje se ne spominjajo z gotovostjo, kdaj 
so jih gradili! in kamniti mostovi, speljani v lepih lokih čez potoke so 
le še delček naše zgodovine in jih v sijaju Iretona in jekla več niti ne 
opazimo. Pa vendarle so dolgo, dolgo kljubovali.□ k. vtiki
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Piše: Avgust Raštan

Marija je umrla, kakor sicer umirajo vsi ljudje. 
Ker pa je bila po posebni božji milosti 
obvarovana izvirnega greha, je tudi kazen za 
greh ni mogla zadeti. Zato je takoj po telesni 
smrti deležna poveličanja ne le duše, ampak 
tudi telesa: vse njeno bitje je odrešeno in 
deležno božje slave, njena skupnost z vsta
lim Kristusom je popolna in brezhibna. 
Spomin dneva, ko je Marija zaspala 
(Dormitio Virginis) in bila vzeta v nebo, je 
tako na krščanskem Vzhodu kot na 
Zahodu najstarejši Marijin praznik. To staro 
bogoslužno pričevanje je papež Pij XII. 
slovesno potrdil 1. novembra 1950, ko je 
razglasil versko resnico, da je bila Marija z 
dušo in telesom vzeta v nebesa.
Marija je bila na zemlji kot lx>žja mati tesno 
povezana z Jezusom Kristusom. Prav po 
tem lx)žjem materinstvu je postala izredna 
sodelavka pri odrešenju, bila je v stvari 
sami in je v njej tudi ostala. Jezusova mati je 
torej deležna slave vstalega Gospoda, je 
preprosto vzeta v nebo. Njena ponižnost je 
povišana.
Tudi letos smo torej praznovali 
Vnel x ivzetje Device Marije ali -veliko mašo* 
(15. avgusta). Marijino vnebovzetje je 
namreč -začetek in podoba poveličane 
Cerkve*, to je tisto stanje odrešenega 
stvarstva, ki je njegov končni cilj in hkrati 
vsa njegova veličina, zato »velika maša*. 
Poveličanje ni odtujilo Marije stvarstvu in 
seveda ne Kristusovi Cerkvi, ampak mora 
biti Vnebovzeta kot taka nujno navzoča v 
njeni sredi. Edino tako more bili 
»potujočemu božjemu ljudstvu trdno upan
je in tolažba* ter vzornica na romanju vere. 
Marijino vnebovzetje je poroštvo za 
poveličanje stvarstva in lx>žjih otrok v vseh 
smereh in v največji meri.
Zaradi povedanega moremo upati na 
resnično dovršitev in dopolnitev. Ob koncu 
časov lx> dovršen in dopolnjen ves človek 
in vse stvarstvo. Večno življenje bo uživala 
ne le naša duša, ampak bo tudi naše telo 
doseglo nesmrtnost. Zato imamo upanje v 
vstajenje in v večno življenje. Z Marijo v 
nelx;sa vzeto bomo tudi mi deležni slave 
vstajenja. Verovati v večno življenje pomeni

upati, da nič <xi tega, kar storimo, ne bo šlo v 
izgubo, temveč bo vse prenovljeno; vse bo 
dobilo večno vrednost. V taki drži sredi sveta 
se nas ne more polotiti brezupnost glede 
vsega, kar delamo. (Kakšna ironija: pravkar 
slišim o osmih samomorih ta konec tedna in o 
600 takšnih dejanjih na leto v Sloveniji!). 
Čaščenje Marije vnebovzete vsekakor utrjuje v 
nas vero, da ima človekovo življenje zanesljiv 
cilj in smisel, ki ga je Bog tako nazorno 
pokazal z Marijinim poveličanjem. Z njeno 
ljubeznivo navzočnostjo v naših notranjih 
svetiščih nas Bog spremlja na vsakem koraku. 
Ker upamo v nebesa, moramo verovati tudi v

svet, po katerem teče naša pot k nebesom. Tu 
živimo, delamo, trpimo, pomagamo drug 
drugemu, ljubimo to življenje in se trudimo, da 
bi bilo čimlx)lj človeško in čimbolj lx>žje.
Na koncu navajam še papeževe besede na 
mariborskem letališču (19. maja 1996): 
»Predragi, priporočam vas lx>žji Materi, ki je 
bila prisotna med prvimi člani porarajoče se 
Cerkve na binko.štni dan. Marija je ostala v 
molitvi skupaj z apostoli! Marija je vedno 
udeležena pri evangelizaciji, pri poslanstvu 
Cerkve. »Hodi pred vsem božjim ljudstvom na 
poti vere* ( C 58). Na tej poti hodi tudi pred 
varni, slovenski kristjani!*0
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Koliko si 
mlad?
Piše: Fran< Jurican

Pred dnevi sem poslušni oddajo Koroškega radia. Sproščena modera
torka je neko poslušalko po telefonu zafrkantsko povprašala: -Koliko si 
mlada? -Mlada poslušalka vprašanja nikakor ni bila sposobna razumeti 
in je kar nejeverno ponavljala: -A mislite - koliko sem stara?- 
Zinimo, sem pomislil; sicer je šlo zgolj za majhen vsebinski nespo
razum, ki pa vseeno kaže na to, da se mladenka svojega družbenega 
položaja ni zavedala. Podobno, se zdi, je večkrat nasploh z mladostni
ki.
Vgiški mitologiji velja Heba, hči Zeusa in Heiv, za boginjo mladosti, za 
boginjo olxlobja, ki velja med ljudmi za najlepše. -Oj, mladosti moja ...-, 
večkrat vznesemo in nostalgično prepevamo ob polni mizi hrane in 
pijače. -Those were thedays ..."
Pa je mladost ks najlepše obdobje našega življenja? Kaj o tem mislijo 
ljudje, ki so mladi? Živijo zares v svetu, polnem doživetij, velikih upov 
in hivpenenja, lepote ter neslutenih možnosti? Ali pa...
Zdi se, da je delni txlgovor nakazal že Agnar Nyhle z maksimo:
-Mladost je nekaj, kar imajo samo mladi in kar cenijo samo starejši,- 
Mnogi ekscesni pojavi med mladimi nas opozarjajo, da je to obdobje 
dejansko zelo zapleteno, težavno in lahko še kako ne-lepo!
Če ga opredelimo biološko, traja od predpubertete do zrelosti. Seveda 
pa so še drugi kriteriji - psihološki, socialni, ekonomski in večkrat tudi 
psevdo-filozofski (mlad po srcu).
Nesporno pa je, da je obdobje adolescence postalo divžbeno in 
strokovno zanimivo šele v tem stoletju. Prej je mladost veljala Ixìlj za 
slalxist in ne-kvaliteto, kakor za up in prihcxJnost ter vsebinsko poziti
ven okvir. Še danes vlada v nekaterih državah (npr. Kitajska)ptxlobna 
miselnost, saj so se komnine gerontokracije (vladavina starih) zelo 
razrasle. Drugače pa je v tim. zahodnem svetu, kjer so še posebej v 
zadnjih desetletjih mladi razvili specifično kulturo na ptxhx)čju glasbe, 
mode, itd. To kulturo so kot mixlel v veliki meri vsilili tudi starejšim. 
Govorimo lahko celo o določenem poinfantilnjenju (ptx)tročenju) 
druži*;.
To pa je le en segment fenomena mladosti. Nekateri drugi so izrazito 
negativni: frustracije, anomija, brezposelnost in brezup, dolgočasje, 
moralno siromaštvo, pomanjkanje idealov ali pa, še huje, -lažni ideali- 
itd. Mladi v olxlobju adolescence so močno izpostavljenih nekaterim 
vrstam txlvisnosti (zasvojenosti), npr. alkoholu, drogam, hazardu v 
vseh oblikah... In že smo na ptxJročju kriminala, kjer je porast izrazit 
prav pri mladostnikih.
S pistoni pa je treba ( in tudi ne) pokazati na celotno divžlx>. 
Scx'ializacija namreč vse manj poteka v družinskem kivgu ali v šoli. 
Najpomembnejši dejavnik postajajo predvsem mediji. Računalniki in 
televizija sta postala nepogrešljiva kultura mladih. Razumljiv je torej 
vpliv TV, če vemo, da človek olxlrzi v spominu približno 10% tega, kar 
čila in ok. 50 % tega kar vidi in sliši. Neosehnost txlnosov je problem. 
Pri kontaktu z nekaterimi današnjimi mladci opažam, da žal zelo siiv- 
mašno govorno in pisno komunicirajo. Vse več je žaigonskega in 
nebesednega izražanja. In posledično so značilni problemi komu
nikacije z okoljem, nesporazumi...
Ampak nasploh znajo hiti mladi krasni in ptmvbno jim je zaupati, saj so 
naša prihodnost (hej, kakšna oguljena fraza!)
-In lepo je biti mlad-, kot je tipično dejal eden izmed mladeničev. Samo 
ne vem, kako bi se izrazil ...*

V-

Novodobni kotiček

Vse za 
zdravje

Piše: Miša Felle

•Če bo le zdravje, lx> vse vredu,-radi rečemo. Redkokdaj se ob tem 
zamislimo, kaj pa sploh storimo za svoje zdravje. Kot da bi bilo to 
nekaj samo po sebi umevnega - je ali pa ga ni.
V današnjem času se na srečo tudi ta miselnost spreminja. Vedno 
znova ugotavljamo, da si vse Ixilezni v resnici nakopljemo sami, 
težave pa se pojavijo, kadar želimo prodreti do vzrokov za svoje 
zdra vstvene tegobe. Kako to storiti? Novtxlobni zdra vitelji so 
pogruntali že marsikaj zanimivega, toda h komu po nasvet?
Res je tudi, da obstajajo tako trenutne kot trajnejše rešitve. Med 
trenutne sodijo številne alternativne metode, ki nam, seveda če jih 
pravilno uporabljamo, v resnici haimonizirajo energetske centre, ki 
povzročijo spet zdravo stanje. Toda, če se ne poglobimo vase, 
poetiamo po svojih čustvih, miselnih in fizičnih navadah, potem se 
bodo bolezni spet pojavile. Verjemite mi, spraviti nekoga spet k 
sebi s pomočjo bioenergije, kristalčkov, zelišči, barvami, vse to se 
da, a pripeljati človeka do tega, da sam razume in spozna svoje 
napake, je veliko večja umetnost. Tli standardni recepti odpadejo, 
kajti v resnici je tako, kar enemu koristi, lahko drugemu šktidi. 
Dobro je, da se naša zavest o zdravju spreminja. Že sam tidziv na 
gostjo cxklaje Kolo življenja na Koroškem radiu (gre za Srečko 
Bačar) govori o tem, da bi bili radi zdravi. Pri tem pa spet naletimo 
na našo različnost: nekdo bi rad kar hitro po telefonu diagnozo in 
nasvete, za drugega so nasveti preokupirajoči in se jih ne drži, tretji 
bi radi poglobljeno analizo in s tem tudi globlje vzroke za bolezni. 
Vsakdo pa ima svobcxJno izbiro in na voljo prav tisto, kar želi. Že 
dolgo je znano, da so v resnici vse bolezni ozdravljive. Nikoli pa to 
ni mogoče brez celovitega dela na sebi in ta pravih usmetjevalcev, 
ki nas pri tem lahko usmerjajo, seveda na pravilen način.
V zadnjem letu sem naredila prav to, o čemer zdaj pišem, zato je 
moja dolžnost, da povem, da je to mogoče. Kdo bo to sprejel in 
veijel, je druga pesem, vsekakor pa grem vsako noč mimo spal, 
ker vem, da me je vsak dan imelo toliko in toliko ljudi možnost 
vprašati vse o zgoraj napisanem.
O teh možnostih v tem količku po kapljicah še v naslednjih 
številkah, danes le še nekaj o delu Srečke Bačar. Dano ji je, da 
pogrunta natančno zdravstveno stanje človeka, da nasvete za 
izboljšanje in pokuka globlje v vzroke. Ta stolpec je pač premajhen 
za razlago kako je to mogoče, odgovorno lahko rečem le, da je ena 
redkih, ki to zmore. Mnogim je že pomagala in, kot vse kaže, bo 
imela še veliko dela. O vseh teh stvareh govorimo vsako zadnjo 
sredo zvečer na Koroškem radiu v piv j omenjeni oddaji, poskrteli 
pa smo tudi za vse, ki bi radi Srečkino pomoč. Na 090 44 00 baste 
izvedeli vse o tem, kako vam lahko pomaga.U
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Klub malega nogometa iz Mislinje je konec avgusta pripravil na igrišču 
pri osnovni šoli že tretji Darinkov memorial. To tekmovanje je postalo že 
kar tradicionalno ter je hkrati tudi spomin na uspešnega in dolgoletnega

((-------------- L - ^

Uspešen štori obeh koroških nogometnih ligošev, Korotono in Drovogrodo v novo
prvenstvo I. in II. lige

AB si koroška nogometna kluba Korotan in Dravograd vse bolj utirata pot v kakovostni 
slovenski nogometni prostor?

Laliko bi dejali, da, sodeč po uvodnih uspehih Prevaljčanov v ligi deseterice in 
Dravograjčanov v II. slovenski ligi.
Tekma nogometašev Korotana v prvem krogu v Kopru sicer "plavim" ni navrgla 
pričakovanih treh točk, saj so z novincem v ligi in administrativnem prvoligašu 
igrali brez zadetkov 0:0, toda že v nadaljevanju se je pokazalo, da to vendarle ni 
bil spodrsljaj, kot denimo v lanskem prvenstvu z Izolani. Koprčani so že pokazali, 
da so dovolj kvalitemo moštvo, ki ne lx> "topovska " liram ostalim prvoligašem.
Da Prevaljčani imajo ekipo, na katero lxi treba resno računati, so se kmalu 
prepričali "veliki” klubi. Nogometaši Korotana so namreč že v drugem krogu 
puskrlieli za prvovrstno presenečenje, ko so za Bežigradom premagali večkratne 
državne prvake, nogometaše SCT Olimpije, z zadetkom Sergeja Šuštarja. Tako so 
po šestih zaporednih porazili z Olimpijo naposled le uspeli prekiniti neugodno 
tradicijo in dokazali, da lahko upravičeno "hitijo" za ciljem, ki so si ga pred 
sezono 1996/97 zadali, to je uvrstitev nekje v sredino lestvice.
Tudi v tretjem kolu je igralcem trenerja Marjana Pušnika uspelo, da so ostali 
neporaženi, potem ko so doma remizirali z vedno neugodno in letos še poseliej 
čvrsto ekipo Primorja iz Ajdovščine. Prvi letošnji poraz je prišel šele v četrti tekmi 
v Beltincih, kjer pa Korotan že jxi tradiciji ne more osvojiti tičk. Videti je hilo, da 
ekipa vendarle še ni povsem uigrana, saj je nekaj nogometašev okrepilo 
koroškega prvoligaša šele med uvodnimi tekmami novega prvenstva, klub pa je 
zapustilo kar osem standardnih igralcev prvega moštva. Tako so na Prevalje 
prišli, poleg trenerja Matjana Pušnika in treneija vratarjev Andreja Salčnika iz 
Dravograda, naslednji igralci: vratarja Varvodič in Botonjič ter igralci Ilič, 
Ibranovič, MLškič, Murič, Vončina, Kosič, Šuštar, Spasojevič, Pirc, Vidmar in 
Prednik. Med njimi je kar nekaj (xlličnih nogometašev, ki imajo dovolj izkušenj in 
znanja, saj so predtem igrali v številnih prvoligaških klubih, tako da lahko 
zanesljivo trdimo, da je letošnja ekipa močnejša cxl tiste, ki je igrala v pretekli 
sezoni. Upati je, da Ixxlo tudi rezultati temu primerni.
Kaj pa Dravograjčani' Kot novinci v II. slovenski ligi so prvenstvo začeli izjemno 
olietavno in mnogi ekipi, v kateri je kar nekaj ixlliénili posameznikov, napove
dujejo svetlo lxxJočnost oziroma, drugače povedano, uvrstitev pod vrhom 
lestvice. Dravograjčani, ki so lx>gatej.ši za novega trenerja Tonija Tomažiča s 
Prevalj, ki je nadomestil Marjana Pušnika, so v prvenstvo štartali zares obetavno. 
Izkupiček iz treh tekem je namreč dve zmagi v gosteh, v Šmartnem in v 
Trlxrvljah, kjer so zmagali z 1: 0 ter poraz doma proti lanski drugouvrščeni ekipi 
H. lige Nafti iz Lendave z 2 : 0. Za novinca v ligi je to več kot odlično, čeprav se 
zavedajo, da lxr prvenstvo dolgo, izenačeno in za Dravograjčane še kako težko. 
Toda nalogo, ki so si jo zadali, osvojiti mesto nekje v sredini lestvice, IxxJo 
bržkone izpolnili, v to smo prepričani, saj razpolagajo s kakovostnimi 
nogometaši.
Pred prvenstvom so klub okrepili igralci kot Prunjič, Majcenovič, Damiš, Šket, 
Kolar, Doler in drugi, ki ob Dobrevi, Živanoviču, Omeroviču, Gluhoviču, 
Smolarju, Čavniku, vratarju Hrovatu in drugih tvorijo močno okostje našega dm- 
goligaškega moštvaO

Ivo Mlakar
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igralca malega nogometa Darinska Založnika
Tako se je v dveh dneh zvrstilo kar 33 ekip iz velikega dela Štajerske, 
Koroške in Šaleške doline. Ob zaključku turnirja so bili najboljši 
nogometaši Krnic iz Šmartnega pri Slovenj Gradcu, na drugo mesto se je 
uvrstila ekipa Zrinjski iz Velenja, tretja pa je bila Montaža gum Javornik iz 
Slovenj Gradca.
Pri streljanju sedemmetrovk je poskusilo srečo kar 420 igralcev, v finale 
pa se jih je uvrstilo le 20. Nujlx>lj.ši strelec na turnirju je bil Jožek Založnik 
iz Mislinje, najlx)ljši vratar pa Marjan Sešel iz Šmartnega.O S./.

MINULO SOBOTO SO ODBOJKARJI FUŽIN ARJA SKLENILI 
PRIPRAVE NA ROGLI

Pod vodstvom trenerja Branka Goloba, kondicijskega trenerja prof. 
Romana Molzla in tehničnega vodje Marjana Kokala so fantje treni
rali dvakrat dnevno po nekaj ur. Med samimi pripravami so fantje 
odigrali prijateljski srečanji z Granitom iz Slovenske Bistrice (3:0) in 
Italijansko ekipo Sloga Trst (3:0). Še prej so odigrali tekmo z državn
imi prvaki Salonit (0:3). nato v Mariboru z Marlesom (3:1) in doma z 
najboljšo avstrijsko koroško ekipo, Celovško Hypo Bank (3:1).

Utrinek s prijateljske tekme prati Slopi iz Trsta

Fužinarji z novo okrepitvijo Matjažem Umavtom so zadovoljni z 
dosedanjim potekom priprav na novo sezono. Ob vsem tem je 
potrebno povedati, da so vsi odbojkarji Fužinarja, ki so si prislužili 
nastop med elitnimi obojkarji, tudi ostali v klubu.
Na pripravah so poleg omenjenega reprezentanta in vodstva sode
lovali še: I). Slatinšvk, P. Šuler, B. Kotnik, A. Legan, O. Zmagaj, R. 
Iglar, J. Kokot, M. Drevenšek, Marko Verbič, A. Lačen in mladin
ca Miha Verbič ter R. Sobočan.
Po Itesedah trenerja Branka Goloba so dosedanje priparve potekale 
zelo dobro in celo nad pričakovanji. Kot kaže, se mladi prvoligaši 
zavedajo, kako pomembno breme bodo nosili v sezoni 96/97, saj so 
v ekipi sami domačini, kar je prava redkost tudi na svetovni ravni. 
Fužinarji so okrepljeni tudi z svojimi navijači, ki se imenujejo 
Gutenštanarji. Vsi skupaj pa upajo, da bo na vseh domačih tekmah 
dvorana polno zasedena in tako vsi skupaj pripomogli k zastavlje
nim cijem, to je najmanj obstanek med elitno druščino.O -nil
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SPELA LUKNER
Sloveaskemu ženskemu namiznemu tenisu se vsekakor ni bati za prihodnost. 
Na minulem 39. evropskem mladinskem in kadetskem prvenstvu v Frydek 
Misteku na Češkem so naše igralke dokazale, da se lahko več kot enakovred
no kosajo z evropsko konkurenco. Naša dekleta so osvojila tri medalje, dve

celo Radeljčanka Tina Safran, ki je postala 
evropska prvakinja v igri posameznic, 
medtem ko je bronasto odličje osvojila v 
igri dvojic. O Safranovi je bilo v Prepihu že, 
tokrat pa želimo pobliže predstaviti Špelo 
Lukner, ki je s svojim deležem precej 
prispevala k uspehu naše kadetske 
reprezentance na letošnjem evropskem 
prvenstvu.
Špela Lukner, ki je te dni prestopila prag 8. 
razreda osnovne šole v Radljah, nastopa v 
prvenstvu prve slovenske namiznostemške 
lige skupaj s Safranovo za Petovio iz Ptuja. 
Špela trenira vsakodnevno v radeljskem 
klubu skupaj s fanti, ki nastopajo v pni ligi. 

Njen trener je, kdo drugi kot njen oče Vojko, ki je bil tudi sam odličen športnik, 
predvsem pa uspešen igralec namiznega tenisa. Prav njemu gre zasluga za 
izjemno liiter kakovosten vzpon svoje hčerke, ki si je kaj kmalu pridobila zau
panje selektorja slovenskih mladinskih in kadetskih reprezentanc Eda Vecka, 
saj je doslej nastopila že na treh evropskih prvenstvih.
Z vadlx> namiznega tenisa je pričela že v prvem razredu osnovne šole in prvi 
večji uspeh je prišel že čez dve leti. Špela je na šolskem prvenstvu Slovenije 
leta 1992 v Novem Mestu osvojila zlato medaljo med učenkami do 4. razreda. 
Kasneje so se uspehi pričeli kar vistiti. V zadnjih dveh letih je odlično igrala na 
turnirjih TOP-12, kjer nastopajo vsi najboljši igralci in igralke v državi. Priigrala 
si je tri druga in eno tretje mesto, na letošnjem državnem prvenstvu za kadet
inje je osvojila med posameznicami srebro, dve zlati medalji pa v igri dvojic in

gipcDSiumss

mešanih dvojic, ko je igrala skupaj s Tino Safran in igralcem ljubljanske Ilirije 
Tomažem Jagrom.
Špela Lukner je dopolnila šele štirinajst pomladi, pa vednar je po zaslugi 
odličnih namiznoteniških iger sodelovala na številnih tekmovanjilt doma in v 
tujini. Prepotovala je domala že pol Evrope. Tako je pred dvema letoma stxle- 
lovala na močnem turnirju na Poljskem, kjer je osnovjila dve dmgi mesti. Na 
igrah treh dežel v Grazu v Avstriji si je priigrala 1. mesto med posameznicami, 
v Zagrebu na odprtem prvenstvu pa je pripomogla k zmagi svoje ekipe, 
medtem ko je bila v igri posameznic druga.
Številni pokali, medalje in druga priznanja, ki jih je v tem kratkem obdobju 
osvojila na raznih turnirjih, pričajo o izjemni nadarjenosti mlade 
»pingpongašice." Zagotovo bi še lahko naštevali Špeline (Kllične uvrstitve, 
mednje sodijo tudi dmga mesta, tako skupaj z ekipo kot v igri posameznic na 
turnirjih v Varaždinu in Bratislavi letos. Toda najlxrlj so ji pri srcu igre v slovens
ki kadetski reprezentaci. Z dvanajstimi leti je bila izbrana v rezprezentanco 
Slovenije in je doslej sodelovala že na treh evropskih prvenstvih - v Parizu, v 
Haagu in v Frydek Misteku. Posebej letošnje uspešne igre na Češkem ji Ixxlo 
v lepem spominu. V ekipnem delu tekmovanja sta s Safranovo osvojili 6. 
mesto, potem ko sta v torbi za medaljo nesrečno izgubili z Rusijo in se nista 
uspeli prebiti v polfinale. Med posameznicami je Špela presenetljivo v 2. kolu 
premagala Švedinjo Andersonovo, ki je bila četrta nosilka, a je žal za uvistitev 
med osem najtoljših izgubila proti Slovakinji Marcekovi.
Špela Lukner je rojena 28.07.1982 in stanuje v Radljah, Partizanska c. 12.

Ivo Mhkar
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Čepclnik slabše 
od pričakovan)
Na letošnjem mladinskem evropskem 
prvenstvu v plavanju v Kopenhagenu na 
Danskem je v slovenski reprezentaci 
nastopil tudi Fužinaijev plavalce Matjaž 
Cepelnik, ki pa s svojimi nastopi ni izpol
nil pričakovanj strokovnega vodstva naše 
devetčlanske vrste. Cilj ravenskega 
plavalca je bil uvrstiti se v eni od disci
plin. 100 ali 200 m prsno, v B finale med 
šestnajst najboljših. Toda Matjaž, je osvo
jil na 100 m prsno 17. mesto, v enkrat 
daljši preizkušnji pa je bil šele 21. Plaval 
je (udi v slovenski štafeti 4 x 100 m 
mešano, ki pa je osvojila predzadnje, 16. 
mesto.

Verhovnik 
državni prvak
V Velenju so 9. in 10. avgusta merili

moči najboljši atleti iz vseh slovenskih 
klubov na članskem državnem prven
stvu. Tekmovalci Koroškega atletskega 
kluba z Raven so se izkazali z osvojitvijo 
šestih medalj in kopico dobrih uvrstitev v 
tekih.
Posebej tek na 800 m je bil domena 
ravenskih atletov, saj si je 1. mesto in 
naslov državnega prvaka pritekel Uroš 
Vtrhovnik, tretji je bil Luka laltingcr 
četrti pa Janez Štern. Tudi v teku na 
400 m sta bila koroška atleta uspešna, saj 
je bil Leitinger drugi, Vcrhovnik pa je 
tokrat osvojil bronasto odličje. Z osvo
jitvijo srebrne kolajne se upravičeno 
lahko pohvalijo fantje, ki so tekli za 
KA K v štafeti 4 \ 400 m, poleg že omen
jenih VerhovnikaJLeitingerja in Šterna je 
v štafeti tekel še Zoran Planinšec. 
Dekleta KAK Ravne v postavi Mojca 
Vavče, Suzana Obreza, Bojana 
PogorevČnik in Metoda Videtič so 
osvojile v štafeti 4 x 400 m tretje mesto. 
Poleg osvojenih odličij si je Vavčetova 
pritekla še 5. mesto na 100 m, v teku na 
1500 m pa je bila Videtičeva 6., Pavel 
Pori pa 7.

Naši na takih v 
Avstriji
V mesecu avgustu sc je skupina tekačev 
rekreativcev iz naše koroške regije redno 
udeleževala uličnih tekov v sosednji

Avstriji. V Pliberku je bil tek 11. avgusta, 
na njem je v teku na 5 km dolgi progi 
zmagal Ravenčan Alojz Gologranc v 
skupini tekačev nad 60 let, Štefan Robač 
pa je bil drugi. Drugo mesto sije v skupi
ni od 50 do 60 let pritekel tudi Vili 
Blatnik iz Mežice, medtem ko je bil Oto 
Gumilar iz Prevalj čemi v kategoriji od 
40 do 50 let. Najndajši so tekli na progi 
dolgi 700 m, med dečki do 8 let pa je 
zmagal Urli Ledinek iz Mežice.
Za praznik Veliki šmaren (15.8.) je bil 
deseti ulični tek v Velikovcu, Naši tek
movalci so dosegli naslednje uvrstitverv 
kategoriji od 30 do 40 let je bil prvi 
Tomaž Robač iz Prevalje, ki je bil tudi 
absolutno tretji med okoli 130 
udeleženci tega tradicionalnega teka, na 
progi dolžine 5 km. V skupini od 50 do 
60 let je 3. mesto pripadlo Viliju 
Blatniku, med tekači nad 60 let pa je bil 
drugi Ravenčan Štefan Robač.
Ulični tek na progi dolžine 7 km je bil 
tudi v Radentheimu blizu Bad Klein- 
kircheima v Avstriji. Med skupno 127 
udeleženci iz Italije. Nizozemske, 
Nemčije, Avstrije in Slovenije, je 
nastopila tudi trojica tekačev iz naše 
koroške krajine. V kategoriji tekačev od 
20 do 30 let starosti je Ivica Volič iz 
Dravograda osvojil 2. mesto, zmago pa 
sla si pritekla v svojih kategorijah 
Mežičan Blatnik in Ravenčan 
Gologranc. Devetnajsti po vrsti tek okoli 
Klopinskega jezera na avstrijskem 
Koroškem je bil 24. avgusta. Nastopilo je 
okoli 250 tekačev in tekačic, med njimi 
tudi skupina naših tekmovalcev. V teku 
na 500 m so se izkazali mladi tekači iz 
družine Tahiri z Raven. Albina je bila 
med tekmovalkama do 12 let druga, 
Suzana med deklicami do 8 let tretja in 
Albin med dečki do 7 let čemi. Starejši 
udeleženci teka okoli jezera so se pome
rili na progi dolžine 5100 m. Med tekači 
in tekačicami od 30 do 40 let je bil 
Tomaž Robač iz Prevalj drugi, Dragica 
Tahiri iz Raven pa osma. Med tek
movalkami od 40 do 50 let je 
Dravograjčanka Nada Konečnik osvoji
la 2. mesto, med tekači nad 60 let starosti 
pa je bil Ravenčan Štefan Robač tretji.

Fužinar končal 
priprava na Rogli
Odbojkarji ravenskega Fužinarja. ki bodo 
v sezoni 1996/97 znova zaigrali v 
druščini najboljših slovenskih klubov, so 
konce minulega ledna sklenili sedemd
nevne priprave na Rogli. Pod vodstvom 
trenerjev Branka Goloba in prof. 
Romana Hbl/la, ki je skrbel za telesno 
pripravo igralcev, so se pripravljali vsi 
odbojkarji, ki so zaslužni za uvrstitev v 
višji rang tekmovanja. Z njimi je bil tudi 
reprezentant Matjaž Urnaut. ki je

ravenske odbojkarje okrepil v prestop
nem roku. Ravenski odbojkarji so na 
Rogli odigrali tudi nekaj prijateljskih 
tekem. Tako so premagali Granit iz 
Slovenske Bistrice in Slogo iz Trsta z 
rezultatoma 3:0, izgubili pa so tekmo z 
državnim prvakom Salonitom. Med ted
nom so odigrali še prijateljsko tekmo 
proti odbojkarjem Maribora Marlesa in 
jih premagali s 3:1. Do pričetka prven
stvene sezone (21. september) se bodo 
odbojkarji Fužinaija pripravljali doma.

Odbojkarica
Pravalj
oslabljena
Odbojkarice Prevalj so se po enem letu 
vrnile v LB slovensko ligo. S pripravami 
so pričele sredi avgusta, toda trener Tone 
Spanžel se ne more pohvaliti z ekipo, ki 
bi lahko brezskrbno nastopala v novem 
prvenstvu. Na voljo ima le mlade, še 
dokaj neizkušene odbojkarice, tako da je 
edini cilj prevaljskega kluba predvsem 
obstanek v ligi. Da to ne bo lahko doseči 
se bržkone zavedajo vsi. Ekipo je sicer 
okrepila obetavna 18-letna Erika 
Knežar iz Dravograda, toda zaradi 
poškodbe gležnja je prenehala z igranjem 
odbojke Mateja Rezar. Tudi v I ,tì ligi 
bo letošnjo sezono nastopalo 8 ekip, 
prvenstvo pa se prav tako pričenja 21. 
septembra. V prvem krogu bodo 
prevaljske odbojkarice gostovale pri 
HlT-u Conci, čez. leden dni pa se bodo v 
dvorani OŠ Prežihovega Voranca na 
Ravnah, kjer bodo igrale vse tekme, 
pomerile z ekipo LIK Tiiia iz Kočevja.

Enajsti Borisov 
tak v Mažici
Tekaška sekcija Mežica tudi letos 
pripravlja spominske teke Borisa 
Keršbaumelja, ki bodo 14. septembra s 
startom ob 14.30 uri pred Narodnim 
domom na Trgu 4. aprila. Tudi letos, ko 
bodo teki že enajstič po vrsti, sc bodo 
lahko udeleženci preizkusili na standard
nih progah in sicer na 21 in lo km, 
medtem ko bodo najmlajši teklo na 1000 
in 2000 m dolgih progah. Tekmovanje 
ho potekalo v kar 17. kategorijah. Prijave 
bodo zbirali na dan prireditve od 12. do 
14. ure, prijavnina za mali maraton in tek 
na 10 km pa znaša 1000 SIT. Za otroke 
je startnina l(X) SIT. Prireditelji so poskr
beli, kot vedno, tudi za lepe nagrade. 
Tako lxi vsak udeleženec prejel spomin
sko majico, topli obrok hrane in bo 
udeležen tudi pri žrebanju praktičnih 
nagrad. Seveda bodo prvi trije v 
posameznih kategorijah prejeli še pokale 
v trajno last. Informacije in prijave 
posreduje oz. zbira Viljem Blatnik tel. 
0602 83-221 dopoldne in 0602 35-339 
(Kipoidne po 16. uri.Q

dentai lek

PROIZVAJAMO 
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Energetska svetovalna pisar
na Ravne na Koroškem 

obvešča
Državne subvencije za učinkovito rabo in izkoriščanje obnovljivih 

virov energije

Znano je, da je moč z enostavnimi posegi zmanjšati rabo energije, 
kar pa pomeni zmanjšanje stroškov za ogrevanje, manjše 
onesnaževanje okolja in manjšo odvisnost posameznika od 
dobaviteljev virov energije.
Zato je letos Ministrstvo za gospodarske dejavnosti - Agencija za 
učinkovito rabo energije razpisalo subvencije, s katerimi želi 
aktivno prispevati k učinkoviti in za okolje sprejemljivi rabi energije 
v naseljenih individualnih objektih in stanovanjih.
V letošnjem letu podpirajo:
* Tesnenje obstoječih oken s subvencijo do 400 SIT/m tesnila oz. 

največ 10.000 SIT na gospodinjstvo.
A Izvedbo toplotne izolacije obstoječih podstrešij s subvencijo 

35oSrr/m2 oz. največ 28.000 SIT na gospodinjstvo.
Nastavitev in kontrolo oljnih gorilnikov pri kotlih za centralno 
ogrevanje s subvencijo do 5.500 SIT na gospodinjstvo. 

Ministrstvo za gospodarske dejavnosti je skupaj s programom 
PHARE za izkoriščanje obnovljivih virov energije pripravilo razpis 
za:
* Subvencioniranje sprejemnikov sončne energije za pripravo 

tople vode.
Tistim, ki so ali bodo v letu 1996 zgradili solarni sistem in bodo 
ustrezali pogojem razpisa, bo izplačana subvencija v višini do 
18.000 SIT/m2 po izvršeni vgradnji kompletnega solarnega sistema.

Na razpisih lahko sodelujejo vsi, ki bodo izpolnili naslednje pogoje:
* so lastniki oz. upravniki obstoječega stanovanjskega objekta 

na področju Republike Slovenije,
A lx)do pridobili pozitivno mnenje energetskega svetovalca, po 

kriterijih, ki jih je določil izvajalec projekta, 
po končanem posegu bodo izvajalcu posameznega projekta 
dostavili predpisano vlogo za dodelitev subvencije z vsemi 
zahtevanimi prilogami.

Razpis za letošnje leto se bo pričel v septembru. Občani bodo o 
začetku akcije seznanjeni v javnih občilih, kjer bo tudi natančno 
opisan postopek prijave, izvedite in izplačila subvencije. Vse infor
macije, razpisne obrazce, praktične nasvete, svetovanje in strokov
na pomoč bo občanom na voljo v njihovi Energetsko svetovalni 
pisarni.

Vse občane prosimo, da se za obisk v svetovalni pisarni predhodno 
najavijo na telefon energetskih svetovalcev:

0602 21-131 int. 5603 Mojca Kert-Kos, dipl.ing.
0602 21-131 int. 4625 Andrej Žlebnik, dipl.ing.

cisa $ SUZUKI
. . . . . if/šA*

MG d.o.o. Koroška 18, 2366 MUTA
/Mn*

tel.: 0602 
61 760 
61 804 

| fax: 0602 
61 760
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Nemško združenje ADAC je opravilo test trčenja vozil v prožno 
oviro (dokaj identična slika pri naletih dveh vozil) pri hitrosti 60 km 
na uro. Rezultati testa, ki so ga opravili z vozili FIAT BRAVA, NIS
SAN ALMERA. RENAULT MEGAN IN VW GOLF, so pokazali 
bistvene razlike glede vgrajene vamsoti pri posameznih avtomobil
ih. kot kaže spodnja slika:
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Najboljšo vgrajeno varnost je dokazala nissan almera, ki je zelo 
uspešno prestala nalet. Posel rej je vzdržen prednji del vozila, kar je 
pri Nissanu že običajno.
Sodobni kupec bo vse Iroij posvečal pozornost naslednjim kriteri
jem:
- kako varno je vozilo
- kako varčno je vozilo
- kako je vozilo opremljeno
- ali je v bližini kvaliteten servis
- kakšna je centi vozila

Vsem gornjim kriterijem NISSAN v celoti odgovarja. Še več - daje 
vam tudi triletno garancijo na motor.

NISSAN ALMERA že od DEM dalje
KREDIT na štiri leta Z DEVIZNO KLAVZULO
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Glosirana čma kronika

Strela 
»zvoni« 

samo enkrat
ZA KRONIKO, KI JO JE ČLOVEK POIMENOVAL ČRNA, lil PRAVZA

PRAV MORAL PRIČAKOVATI, DA BO V NJEJ PAČ PISAL O 

TEMAČNIH DOGODKIH. ČE BI SEVEDA ŠLO ZA IZMIŠLJENE 

ZGODBE ALI SCENARIJE ZA TRETJERAZREDNE TV NADALJE

VANKE, BI NE BILO TOLIKO HUDO. A GRE ŽAL ZA RESNIČNE 

VSAKODNEVNE DOGODKE! KLJUB TEMU, DA KOT NOVINAR 

RESNIČNO ČRNO KRONIKO PIŠEM ŽE DOLGO VRSTO LET, PRI PRE
BIRANJU POLICIJSKIH SPOROČIL O POSAMEZNIH DOGODKIH ŠE 

VEDNO DOBIM KURJO KOŽO. IN TEDAJ SE VPRAŠAM, KAJ ŽENE 

LJUDI, DA SE OBNAŠAJO TAKO NEPRIMERNO.

Potujoča
nevarnost

Kot primer tole policijsko 
sporočilo. Dovolj zgovorno je!
9.8. 1996 ob 19. tiri je I.P. iz Slovenj 
Gradca z osebnim avtomobilom trčil 
v dva otroka. K sreči do hujših 
poškodb otrok ni prišlo. Za voznika 
so policisti odredili preizkus alko
holiziranosti, ki pa ga je odklonil. 
Zaradi tega so mu prepovedali 
nadaljno vožnjo. Kljub temu je po 
štirih tirali ponovno vozil osebni avto
mobil po Slovenj Gradcu in povzročil 
še drugo prometno nezgodo. Trčil je 
v osebni avtomobil B.P.
In sedaj pride tisto najlxilj neverjetno: 
B.P. je poleg škode na avtomobilu 
dobil še telesno poškodbo - ugriznil 
ga je pes, ki je pritekel iz vozila »male 
nočne more« I.P. Policisti so 
notoričnega kršilca za nekaj časa 
pridržali na policijski postaji.
No, zdaj najbrž o srhljivosti in -črnosti« 
kronike ali, bolje rečeno, našega 
ljubega vsakdanjega življenja, ne gre 
več dvomiti.

Zunaj zakona...
Za minulo, nekaj daljše obdobje črne 
kronike na Koroškem je na sploh 
značilno večje število vlomov (o njih 
nekaj kasneje), zlasti pa porast nasil
nih dejanj v družinah. Izdvojil bi 
primera, ki sta se zgodila na isti dan in 
sta si skorajda identična. Različna so 
le imena (kratice) udeležencev.

... Daniela
28.7.1996 okoli 2. nočne ute se je V.L. 
ob prihodu domov sprl z izvenzakon- 
sko partnerico D L. (kraja zaradi 
zaščite osebnih podatkov in 
integritete ne bom navedel - op. 
pisca). Partnerico je fizično napadel in 
jo nekajkrat udaril. Da bi se izgonila 
nadaljnjemu pretepanju, je pobegnila 
iz spalnice v pritljičje hiše. Ob posre
dovanju policistov je razjarjeni -zunaj- 
zakonec« še naprej grozil in - končal 
ob »kruhu in vrxli do jutra«.

... nakar še Ivica
Istega dne, vendar nekoliko popreje - 
ob 18,30, je prišel domov tudi B.B. in 
se ob prihodu sprl z zunajzakonsko 
partnerico L Grozil ji je z ubojem in 
grožnje prxlkrepil z udarcem v glavo. 
Da bi se izognila nadaljnjemu 
pretepanju, je I. pobegnila iz hiše. 
»Zunajzakonec« se (hid) tudi ob pri
hodu policistov ni umiril in je nadalje
val z grožnjami. Zato je delal družbo

zgoraj omenjenemu sodrugu ob 
»kruhu in vodi* do jutra Ix'lega dne. 
Tudi takih dogodkov je čma kronika - 
žal - polna skoraj sleherni dan.

Tepejo tudi žene
Prejle navedena primera bi morda 
lahko pripeljala do zmotnega sklepa, 
da so razlxiriti predvsem partnerji v 
zunajzakonskih zvezah. Vendar temu 
ni tako. Iz tega olxlobja le en primer: 
policisti policijske postaje Slovenj 
Gradec so 15.8. ob 2. jutranji uri 
posredovali v kraju M.D., kjer je J.V. 
pretepal eno (»znotrajzakonsko part
nerko«, bi lahko rekli - op. pisca). 
Tudi tukaj se je zgodba, zaradi 
grožnje z nadaljevanjem, končala na 
policijski postaji.

Kopal bo
Tudi tale prvi dogrxlek iz celega niza 
kaznivega dejanja cxltujitve ali kraje, 
kot bi rekli po domače, je skorajda 
neverjeten. Opozarja pa na to, da se 
lopovi tudi pri nas ne Ixxlo več zado
voljili zgolj z majhnimi rečmi.
Policiste Policijske postaje Radlje ob 
Dravi je ptxljetnik H.K. iz Voska pri 
Pesnici obvestil, da mu je neznani sto
rilec (NN) v noči na 8.8.1996 z grad
bišča ob magistralni cesti Dravograd - 
Marilxrr, v kraju Javnik, rxlpeljal pnev
matski avtoagregat Atlas Copco XAS 
65. Lastnik je bil tako oškodovan kar

za okoli dva in pol milijona tolarjev. 
Prxlobno si je na gradbišču Cestnega 
prxljetja Celje v Hudi luknji »postregel* 
še vedno NN, ki je nasilno rxlstranil 
olrešanko z vrat gradirne barake in 
rxlnesel motorno žago Jonsered (ne 
vzeti kot reklamo - op. pisca), vredno 
okoli 60.000 tolarjev. Policisti še 
poizvedujejo. Pomagajte!

Dvakrat na isto
Pravijo, da strela nikoli ne udari 
dvakrat na isto mesto. Strokovno to

sicer ni dokazano, ampak Ixrjda gre 
za dokaze, ki jih »narod naš hrani«. 
Vsaj nekdo pa je, ki temu ne verjame. 
Gre za A.H. z Raven na Koroškem. 
Poglejmo dve policijski sporočili, da 
Ixxlo reči bolj zanimive. Prvo pravi 
takole:
»V noči s 7. na 8.8. 1996 je doslej še 
neznani storilec nasilno vstopil v 
gostinski lokal na Ravnah na 
Koroškem in iz njega na škodo 
domačina A.N. (xltujil nekaj več kot
40.000 tolarjev ter štiri steklenice alko
holnih pijač. Policisti za storilcem 
poizvedujejo.« Že, že, ampak...

Drugo polici
jsko sporočilo

»Policijska postaja Ravne na 
Koroškem je bila 14.8.1996 
obveščena o vlomu v prostore bistro
ja, last A.N. na Ravnah. Doslej še nez
nani storilec je po vlomu v noči od 
13. na 14.8.1996 iz lokala odtujil 
izkupiček txl prrxlanih pijač in vstop
nic za kopališče v skupni vrednosti
65.000 tolarjev.* Seveda sledi obvezni: 
»policisti za storilcem poizvedujejo!« 
No, če strela zares ne udari dvakrat na 
isto mesto, potem morajo policisti 
poiskati ali »poizvedeti* za dvema 
različnima storilcema. Če pa strela 
vendarle lahko naredi tudi izjemo in 
dvakrat »useka« na isto mesto, je sto
rilec v obeh primerih »eden in isti!« 
Preprosto in logično, mar ne!?

Strela II
No, seveda pa smo prav zdajle v času, 
ko strele, ne glede na ljudsko 
izročilo, nastopajo v kar najlxtlj resni 
obliki.

Iz statističnih prxlatkov, ki so jih za prvo letošnje polletje posredovali 
z UNZ Slovenj Gradec, je razvidno, da so v tem času (od 1. januarja 
do 3<>. junija 1996) obravnavali 665 prometnih nezgod, v katerih so 4 
osebe izgubile življenje. S hudimi telesnimi poškodbami se je 
končalo 31 nezgod, z lahkimi 48 in samo z gmotno škodo 582 nez
god.
Sodniku za prekrške so podali 2495 predlogov zaradi kršitev cestno 
prometnih predpisov, mandatno pa je bilo na licu mesta oglobljenih 
8733 prometnih udeležencev.
V tem obdobju so zaznali 504 pojave z elementi kaznivih dejanj.
S področja javnega reda in miru so sodnikom za prekrške podali 399 
predlogov, 69 kršiteljev so pridržali.
Promet na mejnih prehodih je znašal 1.309.072 vozil, od tega je bilo 
1.282.615 osebnih vozil in avtobusov ter 26.457 tovornih vozil. 
Skupaj je mejo prestopilo 3.920.094 potnikov. Ob tem so zulreležili 
tudi 39 kršitev mejnega režima.
V obravnavanem času je bilo na Koroškem tudi 40 požarov in 14 
delovnih nezgod.
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Črna kronika
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Statistični podatki samo za mesec julij pa pravijo, da je bilo v tem 
mesecu 107 prometnih nezgod. Nolrena se na srečo ni končala najhu
je - torej s smrtjo kakšnega izmed udeležencev. S hudimi telesnimi 
poškodbami so se končale 4 nezgode, z lahkimi 20 in samo z. gmotno 
škodo 83 nezgod.
Naj k temu dodam, da so koroške ceste peto letošnjo smrtno žrtev ter
jale 20. avgusta, ko je v Gortini umrl voznik kolesa z motorjem D.P. iz 
Vrat pri Dravogradu. Lini je bilo v tem času na koroškem v prometu 
že 11 smrtnih žrtev.

Nazaj k julijski statistiki: zaradi kršitve cestno prometnih predpisov je k 
sodniku za prekrške romalo 367 prometnih udeležencev, 1540 pa jih 
je bilo oglobljenih na licu mesta
Število zaznanih pojavov z elementi kaznivih dejanj je bilo tokrat 76.
Požarov je bilo 6. delovnih nezgod pa je bilo 7.
Promet vozil na mejnih prehodih je znašal 269.897, mejo pa je skupno 
prestopilo 815.687 potnikov. Kršitev mejnega režima je bilo 6, na meji 
zavrnjenih pa je bilo 99 oseb.
Zaradi kršitve javnega reda in miru je moralo k sodniku za prekrške 69 
ljudi, 7 oseb je bilo pridržanih. Prav toliko ljudi je bilo prdržanih tudi 
zaradi kršitve drugih predpisov.

□

Tako je na primer 12.8.1996 nekaj po 
15. uri strela udarila v elektromotor 
puhalnika, ki je bil nameščen na 
gospodarskem poslopju S.M. iz 
Mislinje. Začetni požar je pogasil last
nik sam, saj se je prav tedaj nahajal v 
poslopju, kamor se je bil sklonil pred 
nevihto. Škode tako ni bilo. Iz pre
ventivnih razlogov pa so si gospo
darsko poslopje ogledali gasilci.
Bojda so si gasilci iz »preventivnih 
razlogov« ogledali še bližnjo klet!

Velika škoda
Ostajam pri udaru strele. Kako 
velika škoda lahko ob tem nas
tane, so na lastni koži olrčutili pri 
F.P. iz Brd pri Slovenj Gradcu. 
4.8.1996 je namreč okoli 2.45

zaradi udara strele izbruhnil požar 
na njihovi stanovanjski hiši. 
Škoda znaša kar dobrih 5. mili
jonov tolarjev, saj je zgorelo celot
no ostrešje s hišnim inventarjem.

Kris - kros
Kratko policijsko sporočilo: »V 
noči iz 15. na 16. avgusta 1996 je 
bilo v Podgori pri Ravnah na 
Koroškem odvzeto motorno kolo 
znamke Suzuki 125 con, namen
jeno za kros. Policisti za storilcem, 
ki je bil vlomil v leseni objekt in 
nato motorno kolo odtujil, 
poizvedujejo.«
Kratek nasvet: če policisti ne 
posedujejo svojega motornega 
kolesa za kros, bo lahko poizve

Na fotografiji je zabeležen dogodek, ki je neposredno povezan s 
poletjem, hkrati pa dokumentira še, da se pravzaprav iz izkušenj 
bolj malo naučimo.
Na območju občin Mislinja in Slovenj Gradec - v krajih Završe, 
Milinjska Dobrava in Graška gora je 15. 8. 1996 nekaj pred 14. uro 
pričelo močno deževati. Zaradi tega so narasli potoki in hudourni
ki prestopili bregove. Voda se je razlila po travnikih ter na ceste, 
vrtove in polja. Vdrla pa je še na nekatera dvorišča in v kleti 
stanovanjskih hiš. Vrh vsega je bilo poškodovanih kar pet kra
jevnih cest, kar se lepo vidi tudi na našem posnetku.
Seveda bi se tudi tem nadlogam lahko izognili s primerno ureditvi
jo strug potokov in hudournikov, ki so vsaj domačinom dobro 
poznani.

Kratek komentar Reneja, prijatelja 
mojega prijatelja »bifedžije« 
Mirana: »No, pa se lahko ponovno 
prepričamo, kako nujno potrebno 
je, da oblast deluje tako kot treba. 
+e bi starostarojugoslovanska 
oblast leta 1941 na mejnih pre
hodih s tedanjo veliko Nemčijo 
(saj veste: ein Volk, ein Reich, ein 
Fuehrer), slehernega Avstrijca ali 
Nemca, ki je nameraval vstopiti k 
nam z neprijavljenim orožjem in 
naboji, predala sodniku za 
prekrške, bi bilo marsikomu kaj 
prihranjenega!«, bi bil dopustniško 
kratek in jedrnat Rene, ki se mu 
tako ali tako vedno mudi na 
tipično francosko jed: dunajski 
zrezek s pomfrijem in fižolovo 
solato z bučnim oljem.G TI.

V petek. 9. 8. 1996 ob 23.25 je voznik osebnega avtomobila M.P. iz 
Črne na Koroškem vozil po regionalni cesti iz Mežice proti Ravnam 
na Koroškem. Na Poljani nad Prevaljami je zapeljal na desno ban
kino, vozil po njej več kot 100 metrov, nato sunkovoito zavil v levo 
ter zaviral. Izgubil je oblast nad vozilom, trčil v obcestno muldo in 
avtomobil se je prvernil na streho.
Voznik je ostal vkleščen v vozilu in so ga morali izrezati poklicni 
gasilci z Raven. Poleg njega so se huje poškodovale še njegove tri 
mladoletne sopotnice.

Foto: Arhiv UNZ

dovanje trajalo še lep čas. Storilec 
se zdaj najbrž že udeležuje 
kakšnega tekmovanja v Kris - 
Krosu!

Avstrijci priha
jajo!

Še eno kratko policijsko 
sporočilo: »Na mejni prehod 
Radelj je z namenom vstopa v 
Slovenijo pripotoval 30 letni 
avstrijski državljan Udo Johan M., 
ki je imel pri sebi pištolo in 15 
nabojev kalibra 9 mm. Vnosa 
orožja in nabojev carinikom in 
policistom ni prijavil, zato so ga 
predlagali v postopek sodniku za
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dar voda, -živa voda* ji pravi umetnik, 
vanje in iz njih ne teče več, zbirni bazen 
pod njimi je prazen - vodna napeljava in 
izolacija sta, izgleda, odslužili svoje. 
Kamnite površine so načete in v

Velespoštovani! najboljšem primeru potrebne vsaj

Lepo in toplo Vaše pismo me je nadvse iznenadilo. Za tolikšno 
pozornost sem Vam od srca hvaležen. Zasluga moja je malenkostna v 
primeri z Vašo, ki ste si naložili težko breme in zvesto vztrajali do 
izvršitve spomenika. Živa voda, ki bo spomeniku iztekala, naj bo 
neusahljiv spomin na vaše rajnl<e žnve - mimoidočim pa opomin.
Resno obžalujem, da se svečanosti odkritja spomenika ne morem 
udeležiti, Vam v roku seči in povedati, kako prisrčno vsem dobro želim. 
Našega zvestega ing. ardi. Tone Bitenca seveda povabite, vreden je te 
časti! Plečnik

Tako je tisti izmed dveh velikih sloven
skih arhitektov polpretekle dobe, ki ga 
danes edinega omenjamo in častimo, 
tam proti koncu avgusta pred davnimi 
44 leti pisal v Čmo. Dobro leto dni prej 
so namreč v njegovem seminarju izde
lali več idejnih študij ureditve centra 
Črne s spomenikom, ki naj bi ga 
postavili na osrednjem prostoru v vasi. 
Središče Črne je bilo sicer že pred drugo 
svetovno vojno prostorsko v grobem 
določeno, vendar je bil v iskanje dolgo
ročnejših urbanističnih rešitev zanj (le 
po kakšnem naključju) vključen tudi

mojster Plečnik. Seveda ne sam, pri tem 
projektu sta sodelovala Ljubljančana 
(tedaj) študentka Milica Detoni, ki je 
narisala končne verzije načrtov ter ing. 
Anton Bitenc, ki je koordiniral izvedto 
del. Prav slednji je junija 1951 v Črno 
sporočil, da se velja glede kamna 
neposredno obrniti na -Industrijo 
kraškega kamna Sežana- in med drugim 
tudi to, da si je spomenik v predlagani 
obliki zamislil profesor Plečnik sam - 
spomenik tistim premnogim 226 
Črnjanom, ki jih je vojna vihra vzela svoj
cem in sokrajanom.

J

Študijski krožek »Zakaj pišem poezije?« je 
letos poleti z mentorico Rahelo Lešnik orga
niziral okroglo mizo na aktualno temo 
»Slovenščina danes in v pnhodnosli«.
Častni gost je bil g. Janez Rotar, dr.prof. iz 
Ljubljane, z njim pa je bila tudi žena, ki je 
prav tako profesorica jezikov in je povedala 
zanimive in strokovne ugotovitve glede 
slovenskega jezika. Kot strokovnjak s 
področja slovenščine se je udeležil okrogle 
mize tudi prof. Tone Sušnik.
Na žalost pa se okrogle mize niso udeležili 
ravnatelji osnovnih šol, župan občine Ravne- 
Prevalje ter ostali, ki jim bi moralo biti takšno 
področju zanimivo in kateremu bi lahko tudi 
po svojih močeh pnspcvali. S svojo prisot
nostjo bi že iz moralnega vidika morali 
izkazati spoštovanje do vabljenih častnih gos
tov, ne pa da naredijo napako pri sebi in zbi
jejo ugled sami občini. Takšno podcenjevanje 
aktivnosti na tem področju mislim, da ni 
opravičeno, marsikaj se bomo morali še 
naučiti, marsikdaj biti tudi do sebe kritični, in 
gledati tudi na svoja dejanja strogo.
Tako kot pravi prof. Tone Sušnik: »Dejstvo 
je, da se v kulturi jezika odseva kultura ure
jenosti oziroma neurejenosti osebe, je pa tudi 
odsev naše narodove kulture, naše identitete.« 
Okrogla miza je potekala zanimivo, zato je 
poskrbela organizatorica in mentorica Rahela 
Lešnik, za sprostitev in poživitev same 
razprave je igral citraš iz Mežice Rudi 
Pečovnik, Anita Predikaka je zanimivo 
dekorirala mizo in v prispodobi napisana

slovenščina, iz katerega so dobesedno rasli 
kalčki, demonstrirala, kaj je prava 
slovenščina in kaj se zgodi z raznimi »ones
naževalci« našega jezika, kot so »kul. fui 
ipd.« Z recitacijo pesmi Ivana Hamuna 
»Naša Koroška« in z recitacijo pesmi Berte 
Pavline v koroškem narečju smo okroglo 
mizo popestrili in ji dali svoj pravi pečat. 
Pomembno področje slovenskega jezika je 
materinščina, ki je, kot pravi dr. Janez Rotar, 
prof., »izpostavljena samoogrožanju 
(franglais) slovenohrvaščini. Človek ima 
lahko samo eno materinščino, tudi, ko jo 
zataji, mu ostane materinščina, ne more se je 
odreči, je kot ljubezen, kruh, delo, volja do 
življenja, kar materinski jezik naravno 
povezuje.«
In dalje pravi: »Pisanje je izraz človekove 
duhovne energije, energije njegovega duha. 
Izvira iz občutij (estetskega) in iz razuma 
(pomenskega). Početck misli je um, misel je 
notranja beseda, dojeta, tudi nezapisana. Med 
enim in drugim je tesna genetična zveza, ki 
izraža naravni odnos: Brez besede ni misli, 
pojma, imena Ta genetični soodnos je spon
tan in samodejen v človekovem maternem 
jeziku, ker človek misli, snuje, umuje, moli in 
ustvarja v materinščini, in sicer tudi tedaj, ko 
je vešč drugih jezikov.
Tako ima materinščina poseben položaj, ki je 
nenadomestljiv, v tvornosti se z njim ne more 
kosati kak drug jezik.«

Rahela Lešnik

Sredi aprila 1952 so mojstri v klesarski 
delavnici v Vrhovljah dokončali mar
morni del spomenika, ki je tehtal nekaj 
več kot 13 ton! Medtem so v Črni tekla 
urejevalna dela predvsem okoli cerkve, 
podrli so staro kovačijo ter opravili za 
postavitev spomenika potrebna zemelj
ska dela. Sledil je transport, montaža 
kamnitih delov in napeljave za vodo ter 
zidava dela spomenika nad vodnimi 
koriti. Podolxr na vrhu spomenika je 
oblikovala akademska kiparka 
Vladimira Bratuš. Pronicljivi mojster ni 
pozabil knežjega kamna, kot bi ga hotel 
iztrgati ali pa morda vriniti v tedanjost - 
del njegove simlxrlne podolx; je eden 
od elementov spomenika, ki so ga 
txlkrili 31. avgusta 1952.
Spomenik ljudi tistega časa in mojstra 
slovenske arhitekture je desetletja 
kljulxrval času in spremembam, ki jih je 
ta prinašal. Plečnikov spomenik v Črni 
je z dvema prometnima znakoma (vsak 
na eni strani) tako sčasomo postal pred
vsem del prometne infrastrukture. Zakaj 
prometnih znakov ni bilo mogoče 
postaviti drugam, morda vedo tisti, ki so 
za to odgovorni (plačani). Verjamem, da 
se lahko izgovorijo na predpise - še 
sreča, da niso napisani tako, da bi bilo 
zaradi postavitve prometnih znakov 
potrebno kakšen del spomenika kar 
prxireti. (Glede na dosedanje ravnanje 
bi to verjetno storili; paragraf je para
graf, pa Plečnik gor ali dol.)
Spomenik ima osem vtxlnih korit, ven-

posebnega čiščenja (brušenja? - o tem bi 
kaj več vedeli povedati strokovanjaki za 
to). Na eni strani spomenika se 
poizkuša v rasti razčesnjen grm, ki ga je 
tja nekoč nekdo, (z očitno še 
razvijajočim se okusom) morda zasadil 
zaradi poudarjanja že kakšne simetrije, 
pa je nesrečnika moralo kaj zmotiti, da 
je delo opravil le do polovice. Skrbno 
zasajene rože ne morejo skriti odkrh- 
njenih in zamenjave potrebnih rob
nikov, ki spomenik ločijo od cestišča. 
Prav tako spomenik ponoči ni posebej 
osvetljen (lahko bi ga osvetlili tudi z 
reflektorji - ni nujno da z belo oz. 
rumenkasto svetlobo - nameščenimi v 
vtxlna korita).
Če povemo kar naravnost - Plečnikov 
spomenik v Črni je vreden in potrelxtn 
celovite strokovne obnove in poštene 
osvetlitve, da bi skupaj z lepo obnov
ljenima fasadama cerkve, pošte in 
novozgrajenim cerkvenim zidom ter - 
če bi se dalo - brez družbe avtobusov, 
lepšal ptxlolxr centra vasi. Sprxlaj pod
pisani davkoplačevalec verjame, da ni 
ne prvi in ne edini, ki je to ugotovil - za 
kaj več so poklicani drugi. Lahko 
upamo na dejanja? Dokler jih ne lx>, lx> 
iz Plečnikovega pisma izposojen naslov 
tega članka še Ixrlj aktualen kot je bil tis
tega davnega avgustovskega dne, ko je 
veliki arhitekt Črjanom zapisal spoštljive 
I resede v pozdrav.

mag. Borut Rcpanšek
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'R
IKE: 

F. NOVAK

INDUSTRIJSKO MESTO 
VZHODNO OD MOSKVE 

OB REKI OKI

NOM. UUCV 
STVO NA 
KAVKAZU

TELOVADEC
ŠTUKELJ
SODOB.
NAVIG.

NAPRAVA

GIBANJE ZA 
OS

VOBODITEV
NAR.

OZEMLJA

NEKD. GR. 
MESTO V 
MALAZIJI

KARa
OŠTIR

KOPALIŠČE 
NA ATIKJ

STAR
SLOVAN

MESTO PRI 
XIANU

LEPO
VEDENJE

RUDNINA.
MAGNEZIJEV

SIUKAT

PERJE PRI 
REPI

GOSTILNA.
KRČMA

MUSLIMAN
SKA OB
REDNA 

MOLITEV

IVAN
CANKAR

VINKO
JELOVAC

ZENSKO
ME

VRSTA
MEŠANE
SOLATE

KOR.
NAROD.

BUDITELJ.
MATIJA

PREČNI 
DROG PRI 
JAMBORU

NARKOZA.
ANESTEZIJA

POUSKO 
MOŠKO ME

PRITOK 
GARONE V 

FRANCIJI

ST.
BaGIJSKI

PEVEC
EGIPT. SV. 

BIK

SL. SM. 
SKAKALEC. 

PRIMOŽ

SMUČARKA
WACHTER
KOSTUMO
GRAF. VO

GELNIK

NEKD. 
DRŽAVA PRI 
BABILONU

KRAJ PRI Zl 
DANEM 
MOSTU

ARABSKI
ŽREBEC

SIMBOL ZA 
NOBaU

LETOVIŠČE
V

KVARNERJU

SVETOPISEM 
-SKA OSEBA

VIŠJI
CERKVENI
DOSTOJAN

STVENIK

VRSTA
BRESTA

ČAS BREZ 
' VOJNE

SVETA GORA S SAMO 
STANI NA HALKIDIKI V

GRČI H

SIVO
TERŠAK

DOLGOREPA
TROPSKA

PAPIGA

Durhcug vici
Idealen meški
- Marta, našla sem idealenga 
moškega, njegove mere so 160- 
80-42.
- Kaj to pomeni 160-80-42?
- Ima 160 milijonov na banki, 
star je 80 let in vročine ima 42 
stopinj.

Nataliteta
- Veš Jure, v mnogih družinah 
imajo dileme z enim 
vprašanjem.
- S katerim?
- Otrok ali avto?
-In za kaj se potem odločijo?
- Za avto, ker ima krajši dobavni 
rok.

Zahvala
Mimoidoči začudeno vpraša 
Toneta:
- Kaj ste ponoreli, da poljubljate 
avtobuse?
- Ne, to delam za zahvalo.
- Zahvalo?
-Da, zadnjič je eden povozil 
mojo taščo, pa ne vem zagoto
vo, kateri.

AVTO MOTO
DRUŠTVO
RAVNE AMD RAVNE NA KOROŠKEM

prireja v NEDELJO, 22.09.1996

ftVTO SLALOM
ob IVARČKEM JEZERU KcsMlIQ 
KOTLJE, Ravne na Koroškem ^ ^

. - o OO «»r*
TRENING ^

PRIJAVE:
AMD Ravne, Dobja vas I2X. 2390 Ravne 
na Koroškem, ali na leL 0602 22 54X

RAZREDI:
- do I ISO ccm
- od 1150 do 1500 ccm 
• nad 1500 ccm
serijski, športni, ženske, cross

NAGRADE:
PREHODNI POKAL

q Ufi pokali po ra/rcdih m 
nor. Art- PII AUTOBOGATE PRAKTIČNE NAGRADE

goljeni;
Psic r» vi tallii

ZAVAROVALNICA MARIBOR, TRGOVINE NEJC Dravograd, 
PEUGEOT IMtlQO Velenje, KOROŠKI RADIO

V

Durhcug vici
Nemcsece
Polde pravi prijatelju:
- Le kako so mogli naši predniki 
živeti brez radia in televizije?
- Saj niso mogli, vsi so pomrli...

Zakol
Ostareli goltezdač v mestu pravi 
mlademu dekletu:
- Punčka, zakaj pa ti nosiš 
nedrček, saj nimaš nič v njem?
- Zakaj pa vi nosite hlače? jezno 
odvrne dekle.

Izecvcr
Šef jezno pravi Juretu:
- Prav zanima me, kakšen 
izgovor si boste danes izmislili 
za zamudo v službo?
- To ni izgovor, na poti v .služlx> 
me je zasledovala neznana 
ženska.
- Res, in kaj je bilo potem?
- Potem sva se pa spoznala.

v_______________________ <
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Mi za razvoj

mim w mm

V VISOKI DRUŽBI
Neokrnjena gorska narava in gozdovi z nepreštevno mrežo gozdnih cest in kolovozov, ki jih 
vsakodnevno premagujejo priznani Črnjanski športniki, nudijo skoraj neomejene možnosti 
lahkotnega pohodništva in zabave z enakomislečimi. Za vse, ki se želite uveljaviti po svojih 
močeh ter cenite tiha vznemirjenja sredi višin, smo oblikovali izlet, v katerem smo združili prijet
no s koristnim. Namenjen je predvsem organiziranim skupinam tistih, ki radi ob koncu tedna 
preživljate aktiven oddih od ubijajočega ritma sodobnega vsakdanjika, zato je izletniška vožnja 
kombinirana s krajšimi pohodi do nekaterih okoliških znamenitosti, ki pa jim je skupno to, da so 
vsa nad 1000 metri, torej visoko.

^iitnek
v okrepčevalnici -Pri 

' Mat)ažu., na Mitneku v 1 
Podpeci, boste lahko kaj več 

vtdeliin fedeli o zdaj že znanem 
tekmovanjuv gradnji snežnih 

i gradov Kralja Matjaža ter se seve- 
V <Ja primerno podprli za 

Popoldanski, aktivnejši 
v del izleta.

muzei crnona,.

kraja, kr 1° o0sUvvljen v
ra' I, domiselno panu\7e1 » .. credi

skalno votlino si.vedi trga.

Vltllii»*

Igrali*1
Hallaza

_.,7neli do Male

ure.

Naievska 
lina

’ Temu bo sledil obisk matere vseh 
lip v Sloveniji, na 1056 metrih nad 
morjem. Lagodno se boste sprehod.!.

ter
tja, kamor se večina slovenskih vel 
jakov na svoje srečanje pripelje 

se prijetno ohladili v senc. 
njenih dvanajstih zraslih 

krošenj.

PBOOMQ BtllPfflSlOlKtKM «IM 7M- mm mim
Podjetje A.L.P. PECA že dobro leto dni ures
ničuje projekt razvoj;. Mežiške doline in ena 
od prioritetnih nalog je tudi razvoj turizma v 
Parku Kralja Matjaža.
Eden od pomembnih potencialov Mežiške 
doline za razvoj turizma so tudi športno 
rekreacijske površine in objekti V podjetju 
smo izdelali temeljito analizo teh površin in 
objektov in pripravili strategijo za njihovo 
trženje oz. vključevanje v celovito turistično 
ponudbo.
Analiza je pokazala, da je večina športno 
rekreacijskih površin in objektov v slabem 
stanju in jih je potrebno najprej temeljito 
obnoviti.

Avgusta smo razpisali program javnih del z 
nazivom obnova športno rekreacijskih 
površin, v katerega se je vključilo 5 brezposel
nih oseb. V Črni na Koroškem smo že inten
zivno pričeli z obnovo :
□ kompleksa stadion: postavitev zaščitne 
mreže, utrditev atletske steze, postavitev 
novega igrišča za odbojko na mivki, vzdrževal
na dela na tenis igrišču in balinišču
□ igrišča pri šoli: barvanje zaščitne mreže in 
nosilnih konstrukcij, barvanje črt na igrišču
□ planinske koče na Smrekovcu: obnova 
oken in vrat, barvanje zunanjih sten koče in 
drugih objektov.
Materialna sredstva so zagotovila društva in 
organizacije, ki z objekti upravljajo, podjetje

A.L.P. PECA pa je prevzelo organizacijo del in 
s pomočjo Republiškega zavoda za zaposlo
vanje zagotovilo potrebno delovno silo.

POSLOVNO INFORMACIJSKI CENTER 
A.L.P. PECA

ODPRTI RAZPISE

Ministrstvo RS za gospodarske dejavnosti je 
objavilo
RAZPIS za nepovratno subvencioniranje 
vgradnje individualnih sistemov za pripravo 
tople vode v stanovanjskih objektih.
Subvencija bo odobrena približno 500 prosil
cem, ki bodo izpolnili pogoje razpisa, in bo 
izplačana v višini 18.000 SIT/m2 po opravljeni 
vgradnji kompletnega solarnega sistema.
Pogoji za sodelovanje na razpisu:
Kandiddirajo lahko gospodinjstva oz. fizične 
oselre, ki izpolnjujejo naslednje zahteve:

□ da so lastniki stanovanjskega objekta na 
območju Republike Slovenije
□ da so ali Ixxlo v letu 1996 zgradili solarni sis
tem za pripravo tople vode
□ da bodo za sistem pridobili pozitivno mnen
je energetskega svetovalca
H da bodo po dokončani izgradnji dostavili na 
ApE predpisano vlogo s prilogami 
Podrobnejše informacije o postopku kandidi
ranja lahko preberete v dnevnih časopisih z 
dne 23. 8. 1996, kjer je bil razpis objavljen ali 
dobite v Poslovno informacijskem centru pod
jetja A.L.P. PECA na Ravnali na Koroškem, 
tel. 20 - 404.

Razpis je odprt do pontile sredstev.

Prijavo pošljite na naslov:
ApE - Agencija za prestrukturiranje energetike 
d.o.o., Hajdrihova 2,1000 Ljubljana, s pripisom 
Za razpis - solarni sistem.
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TRGOVSKO 
PODJETJE ŽILA 

SLOVENJ GRADEC

Šolska ulica 2
lTRGOVSKOPODJETJE|| Te|.; 0602 411 27

SLOVENJ GRADEC Fax: 43 756

GRADBENI SERVIS 
Celjska cesta

X SEPOREX -ZIDNI BLOKI
- IZOLACIJSKE PLOŠČE

X NOVOTERM 
X GIPS PLOŠČE 
X KRITINE VSEH VRST 
X CEMENT, APNO 
X OPEKA SKOK 
X ŽELEZO, CEVI

a:

I 7\LA DAM ES - ZA VAS BOLJŠI JUTRI

s MVUHUUt
M

AVTOSERVIS • AVTOMEHANIKA
17TCFD • avtokleparstvo 
f loLK • avtoličarstvo

2000 MARIBOR, CESTA XIV. DIVIZIJE 86, TEL.+ FAX 062/510-625

PRODAJA NOVIH IN RABLJENIH VOZIL
<S> Hvunoni
(M) HONDA.

! IVKO DESIGN

PRODAJA REZERVNIH DELOV

2000 MARIBOR, CESTA XIV. DIVIZIJE 86 
TEL.+FAX 062/510-625,513-808



ZA DOBRO JUTRO IN DOBER DAN
VZMETNICE, LEŽIŠČA IN SEDEŽNE
GARNITURE ^0^4 SLOVENJ

oprema GRADEC

EggF-cItf
m)K4

Proizvode Nove opreme Slovenj Gradec lahko kupite v 
vseh večjih salonih ali v lastnih prodajnih enotah: 
Slovenj Gradec, Pod gradom 4, telefon: 0602/44-185, 42-051

UGODEN SEJEMSKI POPUST
v času 29. MOS v Celju (od 13. do 22. septembra 1996 - HALA H)


